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اداره بنادر و دریانوردی بندرلنگه در نظر دارد مناقصه خرید سوئیچ های سیسکو و دستگاه ذخیره سازی TAPE  را از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی 
دولت برگزار نماید. کلیه مراحل برگزاری مناقصه از دریافت اسناد تا ارائه پیشنهاد مناقصه گران و بازگشایی پاکت ها از طریق درگاه سامانه تدارکات 

الکترونیکی دولت ) ستاد ( به آدرس www.setadiran.ir   انجام خواهد شد .
متقاضیان شرکت در فراخوان در صورت عدم عضویت در سامانه ، نسبت به ثبت نام و دریافت گواهی امضای الکترونیکی ) به صورت بر خط ( برای 

کلیه صاحبان امضای مجاز و مهر سازمانی اقدام لازم را به عمل آورند.
مواعد زمانی :

تاریخ انتشار فراخوان : 1400/11/14
مهلت دریافت اسناد فراخوان :  تا ساعت 19:00 روز پنج شنبه تاریخ 1400/11/21

مهلت ارائه پیشنهادات: تا ساعت 09:00 روز پنج شنبه تاریخ 1400/12/05
زمان بازگشایی پاکت ها : ساعت 10 روز پنج شنبه تاریخ 1400/12/05

نوع و مبلغ تضمین شرکت در فرآیند ارجاع کار : 
شرکت کنندگان باید اصل ضمانت نامه بانکی بدون قید و شرط و قابل تمدید به دفعات به مبلغ 500.000.000) پانصدمیلیون ( ریال یا اصل فیش وجه 
نقد به شماره شبا   IR560100004101064571217344  به نام سازمان بنادر و دریانوردی – تنخواه گردان پرداخت بندرلنگه را قبل از اتمام مهلت ارائه 

پیشنهاد به دبیرخانه مرکزی اداره بنادر و دریانوردی بندرلنگه تحویل نمایند.
اطلاعات تماس دستگاه مناقصه گزار جهت دریافت اطلاعات بیشتر در خصوص اسناد مناقصه و ارائه پاکت ها :

 آدرس بندرلنگه – بلوار امام خمینی ) ره ( – اداره بنادر و دریانوردی بندرلنگه
تلفن : 5-44243281-076   -   فاکس : 076-44243289

تاریخ انتشار نوبت اول : 1400/11/14 نوبت دوم : 1400/11/16

))فراخوان مناقصه عمومي یک مرحله ای((
شماره مناقصه : 2000003754000013

ت اول(
) نوب

اداره بنادر و دریانوردی بندرلنگه

قمصـر  شـهر  حریـم  و  محـدوده  در  سـاکن  ارجمنـد  شـهروندان  اطـاع   بـه 

می رساند، در اجرای تبصره 1 ماده 50 قانون مالیات بر ارزش افزوده مصوبه 
1387/2/17 مجلـس شـورای اسـامی و بـر اسـاس مصوبـه بنـد 16 مـاده 80 
قانـون تشـکیات، وظایـف و انتخابـات شـوراهای اسـامی کشـور و انتخـاب 
شـهرداران مصـوب 1375/3/1 و اصاحـات بعـدی آن تعرفـه عـوارض محلـی 
شـهرداری قمصـر بـرای سـال 1401 پـس از تهیـه و تقدیـم لایحـه مربوطـه در 
شـهرداری در جلسـه شـماره 38 مورخه 1400/10/22 شـورای محترم اسـامی 
شـهر تصویـب و طـی شـماره 20/1/93479 تاریـخ 1400/11/9 در اسـتانداری 

محتـرم اصفهـان تأییـد و ابـاغ گردیـده اسـت. 
نشـانی  در  تعرفـه  فهرسـت  و  بـوده  عمومـی  اعـان  منزلـه  بـه  اطاعیـه  ایـن 

اسـت. مشـاهده  قابـل   www.Qamsar.ir

مجتبی ولی پناه - شهردار قمصر

اطلاعیه اعلان عمومی
اعلام عمومی عوارض شهرداری قمصر در سال 1401

معاون امور بانکی، بیمه و شرکت های دولتی وزارت اقتصاد با بیان 
اینکــه مصوبــه این وزارتخانه در خصوص حذف ضامن برای تســهیلات 
خرد، تنها به معنای جایگزینی سیستم اعتبار سنجی بجای اخذ ضامن 
تسهیلات خرد برای افراد "واجد شرایط" است، تأکید کرد: این مصوبه به 
هیچ و به این معنا نیست که همه آحاد جامعه می توانند از امروز برای 

گرفتن وام به هر بانکی، مراجعه کنند.
به گزارش ایســنا، عباس حســینی در اینباره اظهار کرد: کاری که 
وزارت اقتصاد انجام داده، این است که آمده، شرایط پرداخت تسهیلات 
خرد تا سقف ۱۰۰ میلیون تومان را به دستور رئیس جمهور و تأکید وزیر 
اقتصاد از لحاظ دریافت وثایق و ضامن برای متقاضیان واجد شرایط، آسان 

کرده است. 
وی تصریــح کــرد: وزارت اقتصــاد در مصوبــه خود بــه هیچ وجه در 
خصوص ضوابط بانک ها و اینکه به چه کسانی وام بدهند یا خیر؟ صحبت 
یا دخالت نکرده است. در حقیقت آنچه گفته شده این است که همان 
روند پیشین پرداخت تسهیلات خرد در بانک ها، برابر ضوابط بانک مرکزی، 
شورای پول و اعتبار و آیین نامه های داخلی خود بانک ها، کماکان به قوت 
خود باقی است، منتهی با این تفاوت که ما شرایط اخذ ضامن و وثیقه از 
متقاضی وام را، آن هم در صورت واجد شرایط بودن وی، آسان کرده ایم.
حسینی گفت: بنابراین برداشت و تفسیر برخی مبنی بر اینکه از 
امروز "همه" افراد جامعه می توانند بروند و وام بگیرند، اشتباه است، زیرا 
مــا ضوابــط پرداخت تســهیلات را تغییر نداده و بــرای آن بودجه و اعتبار 
تعیین نکرده ایم؛ تنها تفاوت ایجاد شده این است که هر کسی که طبق 
روال همیشــگی قوانین بانکی واجد شــرایط دریافت تسهیلات شناخته 
شده باشد، حالا برای دریافت وام خرد، نیازی به ارائه ضامن رسمی ندارد 

و گواهی کسر از حقوق برای وی کافی است.
وی یادآور شد: البته نباید فراموش کنیم، در حال حاضر و بر طبق 
مصوبــه وزارت اقتصــاد، جامعــه هــدف طــرح، در مرحلــه اول، کارکنــان، 
بازنشستگان و مستمری بگیران بخش های عمومی، دولتی و خصوصی 
دریافت کننده حقوق هستند و در مراحل بعد، سایر اقشار جامعه نیز 

مشمول طرح خواهند شد.
معاون امور بانکی، بیمه و شرکت های دولتی وزارت اقتصاد گفت: 
ضوابط پرداخت تسهیلات به مشمولین طرح، چنانچه توسط وزیر اقتصاد 
نیز اعلام شده است، برای کارکنان و بازنشستگان دستگاه های اجرایی 
دولتــی، نهادهــای عمومی غیر دولتی و ســایر شــرکت های معتبر بخش 

خصوصــی، )صرفــاً از همان شــعبه بانکی که حقوق خــود را دریافت می 
کنند(، تا سقف ۵۰ میلیون تومان، بدون ضامن با نامه کسر از حقوق و 
تا سقف ۱۰۰ میلیون تومان، باز بدون نیاز به ارائه ضامن و با نامه کسر از 

حقوق به همراه اخذ چک یا سفته خواهد بود.
وی افزود: کارکنان سایر شرکت های بخش خصوصی از کارگاه ها، 
شرکت ها و بنگاه های اقتصادی کوچک گرفته تا متوسط نیز، چنانچه نزد 
بانک دریافت کننده حقوق خود، )به تشخیص بانک( دارای رتبه اعتباری 
A و B باشند، برای دریافت وام ۵۰ میلیون تومانی نیاز به ضامن ندارند و 
با ارائه نامه کسر از حقوق، همراه اخذ سفته یا چک می توانند اقدام کنند. 
همین افراد برای گرفتن وام ۱۰۰ میلیون تومانی علاوه بر موارد فوق، باید 

یک نفر ضامن نیز ارائه کنند.
طبــق اعــلام وزارت اقتصاد، وی گفت: البته اگر رتبه اعتباری افراد 
مذکور، بنا بر تشخیص بانک، برابر C ارزیابی شود، چه برای وام ۵۰ و چه 
۱۰۰ میلیونی، باید یک نفر ضامن معتبر و نیز سفته یا چک، حسب مورد، 

به بانک ارائه کنند.
حسینی یادآور شد: به این نکته باید دقت شود، در بخشنامه وزارت 
اقتصــاد، تصریــح شــده، اعطای تســهیلات بدون ضامن، تنها توســط آن 
شعبه بانکی باید صورت بگیرد که فرد از آن حقوق دریافت می کند و حتی 

شامل یک شعبه دیگر همان بانک هم نمی شود.
معاون امور بانکی، بیمه و شرکت های دولتی وزارت اقتصاد تأکید 
کرد: تعیین رتبه اعتباری افراد و دسته بندی شرکت های بخش خصوصی 
به عنوان بزرگ، کوچک و متوسط صرفاً توسط خود بانک انجام می گیرد 
و ما به بانک نمی گوییم این شرکت را در رده شرکت های بزرگ قرار بده یا 
رتبه اعتباری این فرد را از  C به  B منتقل کن؛ هر چه ضوابط و آیین نامه 

داخلی بانک به آن حکم می کند، از نظر ما معتبر است.
حسینی گفت: همان گونه که وزیر اقتصاد هم اعلام کردند، چنانچه 
در یک بانکی، حسب مورد، شرایط سهل تری برای پرداخت تسهیلات به 
مشتریان وجود داشته باشد؛ اگر تشخیص ما این باشد که آن شرایط به 

نفع مردم است، بانک می تواند به همان رویه عمل کند.
وی ادامه داد: در حال حاضر، کماکان، اعطای تسهیلات خرد به سایر 
مشــتریان دارای حســاب در بانک ها، مطابق رویه سابق بانک ها است؛ 
یعنی فردی که کارمند یا بازنشسته بخش دولتی و خصوصی نیست و در 
بانک، حساب دارد و مثلا راننده تاکسی یا کشاورز است؛ او نیز می تواند 
از تسهیلات بانکی، طبق رویه های پیشین، بهره مند شوند و اینکه گفته 

می شــود وزارت اقتصاد آنها را کنار گذاشــته اســت، به هیچ وجه صحت 
ندارد.

معاون امور بانکی، بیمه و شرکت های دولتی وزارت اقتصاد گفت: 
اگر این افراد در مرحله اول مصوبه وزارت اقتصاد دیده نشده اند، نباید 
حمل بر نادیده گرفتن آنها شود، اما مشکل اینجاست که مثلاً شما چطور 
می توانید یک راننده وسایل حمل و نقل عمومی یا یک کشاورز را اعتبار 

سنجی کنید؟
 وی با بیان اینکه اعتبار سنجی این اقشار، نیازمند تدوین ساز و کار 
مخصوص به خود است، گفت: وظیفه تدوین و طراحی چنین ساز و کاری 
بر عهده بانک مرکزی است، کما اینکه رئیس کل بانک مرکزی نیز اعلام 
کرده است، دستورالعمل شرکت مشاوره رتبه بندی اعتباری ایران در حال 
بررسی است که تا انتهای امسال به پایان رسیده  و نحوه اعتبار سنجی 

افراد فاقد رتبه اعتباری، از سوی این نهاد تدوین خواهد شد.
حسینی در ادامه گفت: آنچه باید مورد تأکید قرار گیرد، این است 
که مصوبه وزارت اقتصاد در خصوص آسان سازی پرداخت تسهیلات خرد 
به مردم، در مرحله اول، بخش بسیار بزرگی از آحاد جامعه و خانوارها را 
شامل می شود و ما بقی هم افرادی هستند که بنا بر گزارش ها، اساسا 

تا کنون رتبه بندی نشده اند. 
وی خاطر نشان کرد: در مجموع، پارامترهایی که در کشور، مبنای 
اعتبار سنجی قرار می گیرد، مبتنی بر شاخص های بین المللی از جمله 
"توانایی بازپرداخت اقساط" ، "میزان بدهی غیر جاری متقاضی"، " نداشتن 
چک های بلامحل"، "نداشتن بدهی مالیاتی و یا تعیین تکلیف نشدن آن"، 
"نداشتن بدهی به سازمان تأمین اجتماعی، شرکت برق، آب، گاز و ..."، 

"نداشتن محکومیت های کیفری" و ... است. 
معاون امور بانکی، بیمه و شرکت های دولتی وزارت اقتصاد افزود: 
در واقــع وزارت اقتصــاد در بخشــنامه خود به امــر "رتبه بندی" به عنوان 
کاری که بر زمین مانده بود، توجه ویژه مبذول داشته است؛ یعنی در حال 
حاضر ما هم داریم، شرایط اعطای وام را تسهیل کرده و هم بر اهمیت 

رتبه بندی تأکید می کنیم.
حســینی در بخــش دیگری از ســخنان خــود یادآور شــد: بنابراین، 
مصوبه وزارت اقتصاد به این معنا نبوده که همه آحاد جامعه می توانند از 
امروز به هر بانکی که خواستند، مراجعه کنند و وام بگیرند، بلکه ما تنها 
فرمان مشخص رئیس جمهور، در مورد آسان سازی شرایط دریافت وام از 

منظر کاهش تعدد وثایق را انجام داده ایم.

وزیر امور اقتصادی و دارایی از واریز حدود ۵۵0 هزار تومان سود 
سهام تا آخر اسفند به حساب سهامداران خبر داد.

به گزارش ایسنا، احسان خاندوزی در توئیتر خود نوشت: حدود 

۵۵۰ هزارتومان ســود ســهام عدالت ســال قبل تا پایان اســفندماه به 
دارندگان این واحدها پرداخت می شــود. بخشــی از ســود هم در قالب 
افزایش سرمایه به دارایی مردم افزوده خواهد شد.  پیش از این، حسین 

قربانزاده_ رئیس سازمان خصوصی سازی درباره جزئیات پرداخت سود 
سهام عدالت سال ۱۳۹۹ به ایسنا گفته بود که به طور متوسط به هر 

مشمول ۶۰۰ هزار تومان تا پایان سال جاری پرداخت خواهد شد.

 »همـه« واجد شرایط 
وام بدون ضامن نیستند

اوج گیری بی سابقه تورم در منطقه یورو
"یورواســتات" دیــروز اعــلام کــرد اوج گیــری تــورم در 
منطقه یورو "یوروزون" ناشی از بهای بالای انرژی به سطح 
بی ســابقه برای ســومین ماه پیاپی، موجب مشــکلاتی برای 
مصرف کنندگان و طرح پرسش هایی درباره تصمیم های آتی 

بانک مرکزی اروپا شده است.
بــه گــزارش خبرگــزاری اسوشــیتدپرس؛ ســازمان آمــار 
اتحادیه اروپا "یورواســتات" افزود: رشــد سالانه بهای مصرف 
کننده در ۱۹ کشور استفاده کننده از واحد پول یورو، در ژانویه 
به میزان ۵.۱ درصد رسیده و از پنج درصد در دسامبر و ۴.۹ 
درصد در نوامبر، فراتر رفته که بالاترین میزان از هنگام آغاز 

ثبت این آمار در ۱۹۹۷ به شمار می رود.  
بهــای گاز طبیعــی بــه علــت کاهــش ذخایــر زمســتانی 
کشورهای اروپایی و افت عرضه گاز طبیعی توسط روسیه و 
نگرانی ها از درگیری نظامی احتمالی میان روسیه و اوکراین 
و بهــای جهانــی نفــت خــام هم زمــان با بهبود وضــع  اقتصاد 
جهانــی و خــروج تدریجــی از رکــود ناشــی از محدودیت های 

شدید قرنطینه برای مهار کووید – ۱۹، به میزان ۲۸.۶ درصد 
افزایش یافته است.آمار یورواستات نشان می دهد که رشد 
اقتصادی یوروزون در سه ماهه پایانی ۲۰۲۱ در پی همه گیری 
گونه اومیکرون و اجرای دوباره مقررات قرنطینه، کاهش یافته 
و به ۰.۳ درصد رسیده است.  تحلیل گران بازارهای مالی پیش 
بینی کرده اند که تورم در سال جاری کاهش قابل ملاحظه 
ای یابــد و در ۲۰۲۳ و ۲۰۳۴ بــه ۱.۸ درصــد برســد.خبرگزاری 
رویترز روز چهارشنبه نوشت: بهای نفت با نزدیک شدن به 
رکورد هفته گذشته خود که در هفت سال گذشته بی سابقه 
بوده، بار دیگر به بالاترین سطح رسید. این افزایش به دلیل 
تقاضــای بــالا و کمبــود عرضــه ایــن محصــول بــوده، هر چند 
سرمایه گذاران در آستانه نشست اوپک پلاس که امروز برگزار 
می شود همچنان محتاطانه عمل می کنند.محدودیت های 
عرضه جهانی و تنش های ژئوپلتیکی در شرق اروپا و خاورمیانه 
قیمت نفت را از ابتدای سال ۲۰۲۲ تاکنون حدود ۱۵ درصد 

افزایش داده است.

مدیرعامــل شــرکت ســرمایه گذاری اهــداف )صنــدوق 
بازنشســتگی صنعــت نفــت( از تصمیم نهایــی مرجع صالح 
ســهام  درصــد  پنــج  از  بیــش  بازگردانــدن  بــرای  قضایــی، 
تصاحب شده پتروشیمی باختر توسط بخش خصوصی، به 
بخش هــای دولتــی و عمومی اعاده و افزون بر ۷00 میلیون 

دلار به بیت المال خبرداد.
به گزارش ایرنا، »مصطفی امید قائمی« اظهار داشت: 
در ســال ۱۳۸۹ ســهامداران بخــش خصوصــی در شــرکت 
پتروشیمی باختر با اهدافی همچون »تحصیل سهام مدیریتی 
و بهره منــدی از مزایــای آن« بــه صــورت غیرقانونــی اقدام به 
افزایش سرمایه و کاهش سهام صندوق های بازنشستگی و 

شرکت ملی صنایع پتروشیمی کردند.
مدیرعامل شرکت سرمایه گذاری اهداف اضافه کرد: در 
عمل سهامداران بخش خصوصی با تخلف از تصمیم مجمع 
عمومــی فوق العاده، مفاد اساســنامه شــرکت، قانــون اجرای 
سیاست های کلی اصل ۴۴ قانون اساسی و الزامات قانونی 
متعدد را نادیده گرفته و با سوءاستفاده از مقررات ناظر بر 
افزایش ســرمایه، بیش از ۵ درصد ســهام بخش های دولتی 
و عمومی را به طور غیرقانونی تصاحب کردند و سبب ورود 
خسارت ۷۰۰ میلیون دلاری به سهامداران بخش های دولتی 

و عمومی شدند.
وی با بیان اینکه در این ســال ها با پیگیری موضوع از 
مراجع قضایی، ســرانجام شــعبه ۵۵ دادگاه عمومی حقوقی 
تهران براســاس مســتندات قانونی نسبت به ابطال افزایش 
ســرمایه شــرکت گــروه باختر حکــم داد، افــزود: این حکم در 
روزهای اخیر به موجب رای قطعی شعبه ۳ دادگاه تجدیدنظر 
اســتان تهــران تائیــد شــد و طبق تصمیم نهایــی مرجع صالح 
قضایی باید پنج درصد ســهام تصاحب شــده توســط بخش 
خصوصی به بخش های دولتی و عمومی اعاده و بر اساس این 
تصمیم، افزون بر ۷۰۰ میلیون دلار به بیت المال بازگردانده 

شد.
مدیرعامل شــرکت ســرمایه گذاری اهداف با بیان اینکه 
۱.۸۲ درصد از ســهام یادشــده متعلق به شرکت های اهداف 
و تابان فردا از شرکت های زیرمجموعه صندوق بازنشستگی 
نفت است، اضافه کرد: عموم مردم، کارکنان، بازنشستگان و 
مستمری بگیران صندوق -های بازنشستگی نفت و بعضی دیگر 
از صندوق های بازنشستگی، ذینفعان این حکم هستند که 
امیدواریم مدیران پتروشــیمی باختر با فراهم آوردن هر چه 
سریعتر مقدمات اجرای حکم و اصلاح دفاتر قانونی، نسبت به 

تمکین در خصوص احکام صادر شده اقدام کنند.

معاون بازرگانی داخلی شرکت بازرگانی دولتی ایران از 
افزایش 3.2 درصدی میزان فروش گندم در سال جاری نسبت 

به سال گذشته خبر داد.
به گزارش روز چهارشنبه ایرنا از شرکت بازرگانی دولتی 
ایران، »حسن حنان« افزود: فروش گندم در سه بخش گندم 
یارانه ای نوع یک و ۲ و گندم صنف و صنعت تاکنون در سرتاسر 
کشور به ۹ میلیون و ۹۵۶ هزار تن گندم رسیده است که در 
مقایسه با ۹ میلیون و ۶۴۸ هزار تن گندم به فروش رفته در 
همین زمان در سالِ گذشته افزایش ۳.۲ درصدی داشته است.
وی درخصوص تامین گندم کشور نیز گفت: تا اردیبهشت ماه 
حمــل بیــش از ۳.۳ میلیون تن گندم )بر اســاس برنامه  حمل 

شــرکت بازرگانــی دولتــی ایــران ( محقق خواهد شــد.حنان در 
خصوص کشت قراردادی گندم، خاطرنشان کرد: برنامه کشت 
قراردادی گندم در هفت استان اجرا شده است.وی بیان داشت: 
تاکنون ۱۴۵ هزار هکتار زیر کشت گندم در این طرح قرار گرفته 
و با بیش از ۱۱ هزار کشاورز قرارداد منعقد شده است.معاون 
بازرگانی داخلی شــرکت بازرگانی دولتی ایران خاطرنشان کرد: 
برآورد شده از محل کشت قراردادی حدود ۴۴۰ هزار تن گندم 
تولید شود.به گزارش ایرنا، با توجه به خشکسالی های پی در پی 
و کاهش تولید گندم در سال زراعی جاری، امسال واردات ۷.۵ 
تا هشت میلیون تن گندم پیش بینی شده که تاکنون بخشی از 

این محصول به کشور وارد شده است.

آژانس فدرال کار آلمان اعلام کرد که بیکاری این 
کشور در ماه ژانویه به شدت کاهش یافته است، زیرا 
باوجود افزایش موارد بیماری همه گیر کووید- 1۹ در این 

کشور، بهبودی در بازار کار ادامه دارد.
به گزارش ایسنا به نقل از رویترز، اداره فدرال کار 
آلمان اعلام کرد: تعداد افراد بیکار در ماه ژانویه نسبت 
به ماه قبل آن، ۴۸ هزار نفر کاهش یافته و به ۲ میلیون 
و ۳۴۵ نفر رسیده است. این کاهش در ماه دسامبر ۲۹ 

هزار نفر بود.
نظرسنجی اقتصاددانان رویترز کاهش ۶ هزار نفری 

را پیش بینی کرده بود.

نرخ بیکاری در ژانویه از ۵.۲ درصد در دسامبر به 
۵.۱ درصد کاهش یافت و پیش بینی می شود که این نرخ 

بدون تغییر در ۵.۲ درصد باقی بماند.
بــر اســاس بررســی مرکــز آمــار فــدرال آلمــان، نرخ 
بیکاری در ماه دسامبر بدون تغییر در ۳.۲ درصد باقی 
مانــده اســت و تعــداد بیکاران با ۱۱ هــزار و ۶۰۰  کاهش 
به ۱.۳۷ میلیون نفر رسید. نرخ بیکاری بر مبنای تعدیل 
نشده، ۲.۹ درصد بود که نسبت به ۳.۱ درصد در نوامبر 

کاهش داشت.
دانیــل ترزنبــاخ، از مقامــات ارشــد اداره کار گفــت: 

»بازار کار در سال ۲۰۲۲ شروع خوبی داشت.«

 رای قطعی دادگاه برای بازگردانده شدن

 ۷۰۰ میلیون دلار به بیت المال

افزایش ۳.۲ درصدی فروش گندم در سال ۱۴۰۰

آمارهای مناسب اشتغال در آلمان باوجود کرونا

معاون امور بانکی وزارت اقتصاد: برداشت و تفسیر برخی مبنی بر اینکه از امروز 
"همــه" افــراد جامعــه می توانند بروند و وام بگیرند، اشــتباه اســت، زیرا ما ضوابط 

پرداخت تسهیلات را تغییر نداده و برای آن بودجه و اعتبار تعیین نکرده ایم

وزیر اقتصاد: سود ۵۵۰ هزار تومانی سهام عدالت تا آخر اسفند واریز می شود

ولادت حضرت امام محمد باقر )ع( مبارک باد
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رصدو پایش سلامت محصولات صادراتی از اول اسفندماه
رئیــس ســازمان حفــظ نباتــات از راه انــدازی ســامانه 
سماک )سامانه مجوزهای الکترونیکی کشاورزی( از ابتدای 
اسفندماه خبرداد که در فاز اول این سامانه سلامت همه 

محصولات کشاورزی صادراتی را بررسی خواهد شد.
بــه گــزارش ایســنا، شــاهپور علایی مقدم در نشســت 
خبری که به مناسبت دهه فجر برگزار شد در تشریح آخرین 
وضعیت صادرات فلفل به روسیه گفت: ۵ جلسه وبیناری 
با طرف روسی داشتیم. هیاتی هم از ایران به روسیه رفت 
و بــا وزارت کشــاورزی روســیه، ســرویس فــدرال حمایت از 
مصرف کنندگان و سازمان قرنطینه آن کشور جلسه برگزار 
کردند. مشکل اینجا بود که ۴ سمی که در بسترهای گلخانه 
های ما استفاده می شد و تاییدیه اتحادیه اروپا و  موسسه 
تحقیقات گیاهپزشکی خودمان را داشت در روسیه استفاده 
نمی شد. از آن طرف هم ۷ سمی را که آنها در بستر تولید 
استفاده می کردند در کشور ما استفاده نمی شود. یعنی 

سموم ثبت شده در دو کشور با هم انطباق نداشت.
تمــام  کــرد  درخواســت  روســی  داد:طــرف  ادامــه  وی 
اطلاعات بســترهای تولید ما را داشــته باشند تا بتوانند در 
زمینــه بــاز کــردن صــادرات فلفل  اقدام کننــد. بیش از ۳۲ 
گلخانه را به آنها معرفی کردیم و اطلاعات بسترهای تولید، 
صادرکننــدگان و روش هــای مبارزه را نیز ارائه کردیم. قرار 
اســت اواســط بهمن طرف روســی بازدیدی از این بســترها 
داشته باشند و بعد از اینکه اطلاعات را راستی آزمایی کردند 
صادرات به روسیه در زمینه فلفل دلمه ای باز خواهد  شد.
رئیس سازمان حفظ نباتات کشور در خصوص صادرات 
کیوی نیز گفت: ۳۸۰ هزار تن ظرفیت تولید کیوی در کشور 
داریم. در ۱۲ هزار و ۵۰۰ هکتار و در سه استان گلستان، 
گیلان و مازندران کیوی کشت می شود. ۵۰ درصد تولیدات 
کشور صادراتی است. از ۱۸۰ هزار تن کیوی صادراتی سهم 
هند ۳۲ هزار تن اســت. تاکنون نیز ۲۷ هزار تن کیوی به 

هند صادر شده است.  
وی اضافه کرد: کشور هندوستان نیز درخواست کرده 
که تمام اطلاعات بسترهای تولید، انبارها، روش مبارزه با 
آفات و صادرات را داشته باشند. در این راستا هفته گذشته 
جلسه ای با سازمان حفظ نباتات هند و معاون سفیر ایران 
در هند برگزار و توافق کردیم که اطلاعات سه سال گذشته 
را برای آنها ارسال کنیم. آمارهای دیگری نیز نیاز است که 

به زودی در اختیار آنها قرار می دهیم.   
علایــی مقــدم در بخــش دیگــری از صحبت هایــش بــا 
بیان اینکه در بخش ترویج، صدور دستورالعمل ها،  انتقال 
روش های مصرف درست سموم در بسترها و کشاورزی خرد 
نیاز به اقدامات بیشتری داریم، گفت:در این زمینه تلاش 
داریم با همکاری بخش خصوصی و همچنین سازمان نظام 
مهندســی کشــاورزی و کارشناســان بحث درســت استفاده 

کردن از سموم را پیگیری کنیم.

وی ادامه داد: در بحث توســعه آزمایشــگاه ها، ابتدای 
بهمن ماه با سازمان غذا و دارو، استاندارد و وزارت علوم که 
در زمینه آنالیز مواد غذایی فعال هستند،   جلسه ای برگزار 
کردیم. برخی از بهره برداران و صادرکنندگان  اعلام آمادگی 
کردند که خودشان آزمایشگاه بزنند و چندین درخواست نیز 
از بخش های خصوصی دریافت کردیم.   ارائه تسهیلات لازم 
برای ایجاد آزمایشگاه هم در قرارگاه دیپلماسی محصولات 
کشــاورزی مصــوب شــد. یعنی اگر هر صنــف و انجمنی که 
در بخــش صادرکننــدگان محصــولات کشــاورزی هســتند 
بــه ســازمان حفظ نباتات مراجعه کننــد قطعا به آنها کمک 
خواهیم کرد که در بسترهای تولیدشان  آزمایشگاه پرتابل 
داشــته باشــند و یــا در مبــادی که فــرآوری انجام می شــود 

امکان ایجاد آزمایشگاه برای آنها فراهم شود.
رئیس سازمان حفظ نباتات در ادامه به سامانه سماک 
)ســامانه مجوزهــای الکترونیکــی کشــاورزی( اشــاره کــرد و 
گفت:ســامانه ســماک سامانه ای اســت که در امتداد تولید 
از کاشت، داشت و برداشت تا انتها که محصول نهایی به 
دست آید، رصد را انجام می دهد. مراحل ثبت محصول تا 
تایید آن به صورت فاز به فاز تعریف شــده اســت. در این 
ســامانه مشــخصات تولیدکننــده و جزییــات تولید درج می 
شود، محصولات در سامانه لیمز غذاو دارو)سامانه مدیریت 
اطلاعات آزمایشگاهی( و همچنین سامانه قرنطینه ای نمونه 
برداری می شوند و پس از اینکه سلامت محصول محرز شد 

در این سامانه تایید نهایی می شود.
بــه گفتــه وی ســامانه ســماک قابلیــت رصــد، پایش و 
کنترل محصولات کشاورزی را از بستر تولید تا میز مصرف 
کننــده را دارد. در فــاز اول بــه دلیــل اضطــرار آن را بــرای 
محصولات صادراتی اولویت قرار دادیم و به تدریج به تمام 
محصولات کشــاورزی به دلیل ارتقای ســطح سلامت آن را 

تعمیم  خواهیم داد.
وی همچنیــن افــزود: این ســامانه در حــال طی کردن 
روند آزمایشــی خود اســت و از اول اســفندماه آغاز به کار 

خواهد کرد.
معاون وزیر جهادکشاورزی همچنین به این نکته نیز 
اشاره کرد که همه  کشاورزان باید برای خرید سموم حتما 

نسخه داشته باشند.
علایی مقــدم در بخــش دیگــری از صحبت هایــش بــه 
هجــوم ملخ هــای صحرایــی نیز اشــاره کرد و گفــت: از نیمه 
بهمن ماه احتمال حمله ملخ ها وجود دارد. اگر ۵۰ میلیارد 
تومان اعتبارات لازم برای مبارزه با  این آفت تخصیص داده 
شود مبارزه امکان پذیر است. در حال حاضر از این میزان 

۱۰ میلیارد تومان تخصیص داده شده است.
وی در پایان به قانون سازمان حفظ نباتات نیز اشاره 
کرد و گفت: قانون سازمان حفظ نباتات برای ۴۶ سال قبل 

است و پیشنهاد دادیم که این قانون  تغییر کند.

آزاد شدن دلارهای مسدود شده ایران نیز چاره کاهش 
قیمت ارز نیست

رییــساتــاقبازرگانــیشــیرازمعتقداســتدولت
بایدبرایکنترلنرخارزوکاهشفاصلهمیاننرخبازار
آزادونرخنیماییچندسیاسترابهشکلهمزماندر
دستورکارقراردهد.ویعدماعتمادبهآیندهاقتصاد
وناامیدیاقشــارمختلفجامعــهدلیلاصلیالتهابات

اقتصادیکشورمیداند.
به گزارش ایســنا، در یادداشــت جمال رازقی آمده 
است: نرخ ارز یکی از مهم ترین متغیرهای اقتصاد کلان 
به شمار می رود که تغییرات و سیاست های مرتبط با آن 
بر سایر متغیرهای اقتصادی تاثیرگذار است. درآمدهای 
ارزی ایــران به علت وابســتگی شــدید بــه فروش نفت و 
گاز همواره از رخدادهای سیاسی و اقتصادی بین المللی 
متاثــر بــوده اســت. از اردیبهشــت مــاه ۱۳۹۷ و با خروج 
آمریکا از برجام یک شــوک ارزی به اقتصاد کشــور وارد 
شد و پس از آن نرخ ارز به طور نوسانی و با شیب بسیار 

افزایش یافت.
 در ادامه با اعمال انواع تحریم های نفتی و بانکی، 
درآمدهــای ارزی نیــز بــه شــدت کاهش یافــت که دولت 
و بانــک مرکــزی را مجبــور بــه صــدور انواع بخشــنامه ها 
موضــوع  ایــن  و  ارزی  هــای  سیاســت  انــواع  اعمــال  و 
تولیــد و واردات را دچــار اختــلال کــرد. از مهــم ترین این 
سیاســت ها تثبیت نرخ ارز رســمی ۴۲۰۰ تومانی، ایجاد 
سامانه نیما، سامانه سنا و سیاست بازگشت ارز حاصل 
 از صــادرات اســت کــه هــر یــک مشــکلات خاص خــود را

 داشتند.
در کشــورهایی کــه بــا کمبــود ذخایــر ارزی مواجــه 
هســتند نظام دو نرخی ارز وجود دارد؛ یک نرخ رســمی 
برای واردات کالاهای اساسی و مواد اولیه و یک نرخ در 
بازار آزاد که به دیگر کالاها اختصاص می یابد. در ایران 
به دلیل تحریم های بانکی و ممنوعیت نقل و انتقال پول 
از طریق شبکه بانکی بین الملل و همچنین عدم عضویت 
در گروه ویژه اقدام مالی )FATF( علاوه بر نرخ ارز رسمی 
و آزاد، نرخ نیمایی نیز وجود دارد. سامانه نظام یکپارچه 
معاملات ارزی )نیما( به منظور ارتباط عرضه کنندگان با 
متقاضیان ارز و شفافیت در بازار ارز ایجاد شد. با اجرای 
سیاست بازگشت ارز حاصل از صادرات سامانه نیما به 
عنــوان یکــی از مکان های عرضه ارز صادرکنندگان لحاظ 

شد.
یکــی از مســائلی کــه در نظــام کنونــی تامیــن ارز 
وجود دارد شکاف بین قیمت ارز در بازار آزاد و سامانه 
نیمــا اســت. در روزهــای اخیــر ایــن تفــاوت قیمــت رو به 
افزایش بوده اســت. رشــد قیمت ارز در بازار آزاد ناشــی 
از افزایــش تقاضــای خصوصــی در ایــن بــازار اســت. از 
عوامل این افزایش تقاضا می توان به حفظ سرمایه های 
خــرد بــه دلیــل کاهش ارزش پــول ملــی و نااطمینانی از 
آینده اقتصاد و همچنین رشد بی سابقه خروج سرمایه 
 بــه دلیــل وضعیــت نابســامان اقتصــادی کشــور اشــاره 

کرد.
قیمت پایین تر ارز در ســامانه نیما نســبت به بازار 
آزاد از یــک ســو منجــر بــه تشــویق واردات و ایجاد رانت 
برای واردکنندگان شده و از سوی دیگر صادرکنندگان را 
متضرر می کند. این در حالی است که به دلیل تحریم ها 
انتقال پول به کشــور مشــکل و هزینه بر بوده و حاشیه 
ســود صادرکننــدگان کاهــش می یابــد. ایــن زیــان بــرای 
صادرکنندگان خرد پررنگ تر بوده و نتیجه این اتفاقات 

ضربــه بــه صادرات کشــور اســت.  یکی از سیاســت های 
مهمی که دولت می تواند در این حوزه در دستور کار قرار 
دهد این است که شرکت های بزرگ نیمه دولتی ارز خود 
را برای واردات کالاهای واسطه ای در سامانه نیما عرضه 
کنــد و صادرکننــدگان خــرد بــا رفــع تعهــد ارزی از طریــق 
تامین ارز اشخاص و تهاتر با واردکننده ارز خود را عرضه 
کنند تا با زیان کمتر و رغبت بیشتر ارز حاصل صادرات 

خود را بازگردانند.
در گذشــته دولتهــا بــرای کاهــش بهــای ارز، عرضــه 
طــور  بــه  کــه  افزایــش می دادنــد  را  اســکناس خارجــی 
موقــت تســکینی بــرای جلوگیری از رشــد قیمتهــا بود اما 
در حــال حاضــر دولت حتی در تخصیص ارز به کالاهای 
ضروری و مواد اولیه نیز دچار مشــکل اســت. ادامه این 
رونــد قطعــا وضعیت تولید را بیــش از پیش وخیم کرده 
و رکــود و تــورم را تشــدید خواهــد کــرد. حتی آزاد شــدن 
دلارهای مسدود شده ایران نیز چاره کاهش قیمت ارز 
نیســت. عدم اعتماد به آینده اقتصاد و ناامیدی اقشــار 
مختلــف جامعــه دلیــل اصلــی التهابات اقتصادی کشــور 
اســت و تــا زمانــی کــه فعالان اقتصــادی و ســرمایه داران 
نداشــته  امنیــت  احســاس  کشــور  آینــده  بــه  نســبت 
 باشــند بازارهــا و بــه ویــژه بــازار ارز در تلاطــم خواهــد

 بود.
تجربه نشــان داده اســت زمانی که نشــانه هایی از 
بهبــود درآمدهــای ارزی کشــور به چشــم می خــورد، نرخ 
ارز در بازار آزاد کاهش یافته و شــکاف قیمت دلار آزاد 
و نیمایی کمتر شــده اســت و در مواقعی که نااطمینانی 
بیشــتر می شــود، نــرخ دلار نیمایــی خــود را به بــازار آزاد 
نزدیک می کند. در شرایط کنونی اگر چه زمزمه هایی در 
خصوص توافق برای احیای برجام وجود دارد اما وضعیت 
متغیرهای پولی کشــور به نفع رشــد قیمت دلار در بازار 

آزاد است.
وضعیــت نابســامان اقتصــاد ایــران به وضــوح قابل 
مشــاهده اســت و تنها راه خروج از آن اعمال تصمیمات 
اســت.  سیاســت زدگی  از  دور  بــه  و  علمــی  اقتصــادی 
بازگردانــدن اعتمــاد بــه جامعــه تنهــا از طریــق اصلاحات 
ســاختاری اقتصــاد ممکــن اســت. همزمــان بــا اصلاحات 
داخلــی، دولت بایســتی به عنــوان امری اجتنــاب ناپذیر 
همــه تــلاش خــود را بــرای احیــای برجــام بــه کار گیــرد و 
محیط امن برای فعالیت اقتصادی و جذب سرمایه گذاری 

خارجی فراهم کند.

داد پیشــنهاد شهرســازی و راه وزیــر
اجرایــیکــردنپــروژهایجــاد»دروازهاکــو«
اکــو، عضــو کشــورهای بیــن )ECO GATE(

بــهمنظــوربهرهمنــدیکشــورهایمحصوردر
بنــدری تخفیفــات و تســهیلات از خشــکی

تسریعشود.
به گزارش پایگاه اطلاع رسانی دولت  به 
نقل از وزارت راه وشهرســازی، رســتم قاسمی 
امــروز )۱۳ بهمــن( در ســخنرانی مجــازی خــود 
در یازدهمیــن اجلاس وزرای حمل و نقل اکو، 
بــا تاکیــد بــر اجرایی کردن پــروژه ایجاد دروازه 
مشــترک اکــو )ECO GATE( بیــن کشــورهای 
عضو، اظهار کرد: تشکیل کمیته ای ازنمایندگان 
دولت، شرکت های کشتیرانی فعال و سازندگان 
کشــتی به منظور افزایش خدمات کشتی های 

رو-رو در دریای خزر پیشنهاد می شود.
وزیــر راه و شهرســازی بــا ابراز خرســندی 
از شــرکت در یازدهمیــن اجــلاس وزرای حمل 
و  اقتصادی-اکــو  همــکاری  ســازمان  نقــل  و 
تشــکر از کشــور ترکیه و تلاش های کشورهای 
عضــو و مدیریــت دبیرخانــه اکو بــرای برگزاری 
ایــن نشســت بیان کــرد: انجام تمهیــدات لازم 
بــرای الحــاق بــه معاهــدات و موافقتنامه هــای 

بین المللــی حمــل و نقلــی و گمرکــی و پیگیری 
جدی تــر برای تســهیل صــدور ویــزا و همچنین 
لغــو ویزا بین کشــورهای عضو اکو درخواســت 

می شود.
وی از راه اندازی مجدد قطار باری اسلام 
آباد-تهران-اســتانبول )ITI( در ۳۰ آذر ۱۴۰۰ و 
وجــود ظرفیــت ایجاد مســیر ترازیتی جدید در 
چارچــوب ایــن کریــدور از چیــن بــه اروپــا ابراز 
خرسندی کرد و گفت: مساعدت کشور ترکیه 
در تامین ناوگان این مسیر و ایجاد تسهیلات 
مــرزی، تعرفــه ای و گمرکی توســط ســه کشــور 

می تواند مفید باشد.
قاســمی با پیشــنهاد انجام اقدامات موثر 
توسط دبیرخانه اکو و کشور پاکستان در جذب 
سرمایه از بانک ها و نهادهای بین  المللی برای 
ساخت مسیر تفتان-کویته با خط استاندارد و 
خرید ناوگان مناسب برای سیر در این مسیر، 
تصریح کرد: رایزنی با نهادهای مالی و کشورها 
و شــرکت های توانمند برای تامین مالی پروژه 
های مســیر کریــدور قرقیزستان-تاجیکســتان-
افغانســتان-ایران )KTAI( و برگــزاری جلســات 
بــزرگ و  ایــن کریــدور  بیــن ذینفعــان  منظــم 
اقتصادی ضرورت دارد.وی با ابراز امیدواری از 

امضای یادداشت تفاهم اجرایی سازی کریدور 
ریلــی قزاقستان-ترکمنســان-ایران موســوم به 
KTI در حاشــیه نشســت ســران اکو در ۵ آذر 

۱۴۰۰ گفــت: تــداوم تردد آزمایشــی کامیون ها 
)Test Run( در مســیر کریدورهــای جــاده ای 
KTAL و ITI تحت صحابت تیر، برای شناسایی 

و رفع موانع پیش روی حرکت منظم کامیون ها 
مفیــد خواهــد بود.انجــام اقدامــات لازم بــرای 
راه انــدازی قطارهــای کانتینــری در کریدورهای 
قدیمی منطقه اکو نظیر کریدور ریلی آلماتی-
ارائــه  آلماتی-بندرعبــاس،  و  تهران-اســتانبول 
تســهیلات ویژه بــرای راه اندازی ســرویس های 
کلیــه  در  اکــو  منطقــه  در  مســافری  منظــم 
بخش هــای حمــل و نقــل و ضــرورت افزایــش 
رفــاه اقتصــادی و توســعه تجــاری منطقــه اکــو 
از طریــق تکمیل زیربناها، روانســازی بیشــتر، 
روزآمــد کــردن رویه  هــای ترانزیتــی و تجــارت 
بــه  آرزو  و  آمــال  تبدیــل  و  منطقــه ای  درون 
مــوارد  دیگــر  از  عملیاتــی  و  جامــع  برنامــه ای 
مطرح شــده توســط وزیــر راه و شهرســازی در 
ســخنرانی مجــازی خــود در یازدهمین اجلاس 
وزرای حمــل و نقــل اکو بود.در این اجلاس به 
زیرساخت های مناسب حمل و نقلی و گمرکی 

جمهوری اسلامی ایران در بخش های مختلف 
و آمادگــی ارائــه خدمات ترانزیتــی به کالاهای 
عبوری به کشورهای منطقه به ویژه کشورهای 
محصــور در خشــکی و اقدامــات وزرات راه و 
شهرســازی بــرای جلوگیری از شــیوع کرونا در 
پایانه هــای جــاده ای، ریلــی، هوایی و دریایی و 

مراکز تجمع کالا و مسافر اشاره شد.
یازدهمیــن اجــلاس وزرای حمــل و نقــل 
اکــو چهارشــنبه ۱۳ بهمــن ۱۴۰۰ بــه ریاســت 
عادل کارا اســماعیل اوغلــو، وزیر حمل و نقل 
و زیرســاخت ترکیــه و شــرکت نبــی اف، وزیــر 
نقــل جمهــوری  و  توســعه دیجیتــال و حمــل 
آذربایجــان، ارکین بک اوســواف، وزیر حمل و 
نقل و ارتباطات قرقیزستان، ظفر حسن، وزیر 
ارتباطات پاکستان، عظیم ابراهیم، وزیر حمل 
و نقل تاجیکستان، ایهام ماخاموف، وزیر حمل 
و نقل ازبکستان، بریک کمالیف، معاون وزیر 
صنعت و توسعه زیربنایی قزاقستان، مامتخان 
چاکیــف، مدیــرکل حمــل و نقــل و ارتباطــات 
آژانس تحت مدیریت کابینه وزرای ترکمنستان 
و  بین المللــی  ســازمان های  نماینــدگان  و 
منطقــه ای شــامل بانک توســعه و تجارت اکو، 

ایرو، اوتیف، UNECE،OSJD برگزار شد.

رییــسدبیرخانهســتادهماهنگیمبارزه
بامفاســداقتصــادیازتلاشدولتســیزدهم
باهماهنگیسایرقوابرایکاهشرسوبکالا
دربنادرباهدفتسریعتجارتخارجیکشور

خبرداد.
روز  یــزدی  محمدرضــا  ایرنــا،  گــزارش  بــه 
چهارشنبه در بازدید از انبارهای اموال تملیکی و 
گمرک شهید رجایی افزود: بازدید امروز از گمرک 
بنــدر شــهید رجایــی و امــوال تملیکــی هرمزگان 
حاکی از تلاش جهاد گونه کارکنان سازمان بنادر 
و دریانــوردی، گمرک جمهوری اســلامی و اموال 

تملیکی است.

وی ادامــه داد: در زمینــه اموال تملیکی به 
دنبال این هستیم که قوانین به گونه ای تنظیم 
شــود تا کالایی متروکه نشــود، در زمینه انتقال 
ارز یا مشکل هایی روبه رو هستیم که امروز روند 
و روال خوبــی بــرای حــل ایــن مســاله در پیــش 
گرفته شــده اســت.بنا به گفته رییس دبیرخانه 
ستاد هماهنگی مبارزه با مفاسد اقتصادی، امید 
می رود با هماهنگی و تلاش هر سه قوه و کاری 
که در گمرک بندر شــهید رجایی و ســایر گمرک 
های کشور درحال انجام است بتوان مشکل ها 
را از ســر راه برداشــته شــده و مــردم و تجــار در 
انتقال کالا کارشــان تســهیل شود،بخشنامه ها 

و قوانیــن بایــد بــه نوعی عمل شــود کــه حداقل 
ناهماهنگی به وجود آید.وی در پاسخ به سؤال 
خبرنگار ایرنا افزود: نظام جمهوری اســلامی در 
اســاس بنــا بــر ایــن دارد کــه کســانی ماموریتی 
دارند در محل مأموریت شأن حاضر باشند و از 
کارشناســانی اســتفاده شود که در آن خصوص 
صاحــب نظــر هســتند.یزدی گفت: نباید کســی 
خــارج از منطقــه و خــارج از موضــوع بــرای آن 
تصمیــم ســازی یــا برنامه ریــزی یــا تصمیم گیری 
کند، مجلس شورای اسلامی و قوه قضائیه و هم 
سایر نهادها امروز به کمک آمده اند تا مشکل ها 

کاهش یابد.

رییس دبیرخانه ستاد هماهنگی مبارزه با 
مفاسد اقتصادی در پاسخ به سؤال خبرنگار ایرنا 
در خصوص اتصال سامانه ای نهادهای مختلف 
اقتصادی مرتبط با تجارت هم پاســخ داد: همه 
دســتگاه ها موظــف شــدند تــا پایان ســال اقدام 
های خود در ارتباط با اتصال و برقراری به دولت 

الکترونیک تکمیل کنند.
یزدی بیان کرد: البته برخی از ســامانه ها 
نیاز به بازنگری و تکمیل دارد که ممکن است کار 
را تا اوایل سال آینده زمان بر کند، همه سامانه 
هــا در حــال ارتبــاط بــا هــم و تبــادل اطلاعات و 

تکمیل ارتباط هستند.

وزیــرایــراننفــتبــابیــاناینکــهچنانچــه
کنونــی ســطح از جهــان مصرفکننــدگان
قیمتومقدارعرضهنفتناراضیهستند
بهتریــنپیشــنهادرالغــوهرچــهســریعتر
تحریمهاییکجانبهوظالمانهآمریکاعلیه

ایراندانست.
بــه گــزارش پابگاه اطــلاع رســانی دولت به 
نقــل از شــانا، جــواد اوجــی روز چهارشــنبه 
)۱۳ بهمن ماه( پس از پایان بیست وپنجمین 
ائتــلاف  انــرژی  و  نفــت  وزیــران  نشســت 
اوپک پلاس اظهار کرد: بازار جهانی نیازمند 
مــا  و  اســت  ایــران  نفــت  عرضــه  افزایــش 
آمادگی داریم در ســریع ترین زمان ممکن، 
مقــدار عرضــه خــود بــه بازارهــای جهانی را 

افزایش دهیم.
وی افــزود: تصمیــم امــروز نشســت وزارتی  
اوپک پــلاس ادامــه تصمیم ماه پیــش مبنی 
بــر ادامــه افزایــش تولیــد روزانــه ۴۰۰ هزار 
بشــکه نفت در روز برای ماه مارس ۲۰۲۲ 
بــود کــه بــا توجــه به گــزارش کمیتــه فنی و 
انــداز  چشــم  از  کارشناســان  ارزیابی هــای 
اقتصــاد جهان و متغیرهای تعیین کننده در 

وضع عرضه و تقاضای جهانی نفت در سال 
۲۰۲۲ کشــورهای عضو ائتلاف  اوپک پلاس 
همگــی در تصمیــم بــه افزایــش تولیــد ۴۰۰ 
هزار بشــکه ای اشتراک نظر داشــتند. البته 
اوپک پــلاس دوباره بر رصد و نظارت مداوم 
و منظــم خــود بــر تحــولات بــازار و انجــام 
هرگونــه اقــدام لازم برای حفــظ ثبات حاکم 
بــر بــازار نفت تأکید کرد و همگی کشــورها 
بــه تلاش هــای جمعی خود برای حفاظت از 
دستاوردهای این توافق ادامه خواهند داد.
وی دربــاره اینکــه ارزیابــی شــما از شــرایط 
حاکــم بــر بــازار نفت چیســت؟ اظهــار کرد: 
گزارش هــای  و  آمــار  تازه تریــن  اســاس  بــر 
منتشــر شــده، به لطف بهبود شاخص های 
اقتصادهــای  به ویــژه  جهــان  در  اقتصــادی 
پایبنــدی  و  نفــت  کننــده  مصــرف  بــزرگ 
مناسب کشورهای عضو اوپک پلاس، که در 
ماه نوامبر به حدود ۱۲۲ درصد رسید، بازار 
جهانــی نفــت، با  وجود بعضی از نگرانی ها 
دربــاره شــیوع ویروس ســویه امُیکرون، در 
مســیر رضایت بخش برای توازن و ثبات در 
حال حرکت اســت، کشورهای عضو ائتلاف 

اوپک پــلاس نیــز از شــرایط کنونــی رضایــت 
دارنــد و تلاش جمعی همــه تولیدکنندگان، 
بــر حفــظ و پایدار کــردن ثبــات کنونی بازار 

نفت متمرکز شــده است.
وزیر نفت درباره اینکه برخی مؤسسه ها و 
نهادهــای بیــن المللی افزایــش قیمت نفت 
تــا ۱۰۰ دلار بــرای هــر بشــکه را  پیش بینــی 
کردنــد، نظــر شــما در ایــن زمینــه چیســت، 
توضیــح داد: اصــولا، کارکرد و هدف اوپک، 
قیمت گــذاری در بــازار نفت نیســت. قیمت 
از  مجموعــه ای  اســاس  بــر  نفــت  جهانــی 
شاخص های عرضه و تقاضای جهانی تعیین 
می شــود و همــه کشــورهای عضــو ائتــلاف 
اوپک پلاس، خواهان سطح قیمتی مناسب 
و  مصرف کننــدگان  تولیدکننــدگان،  بــرای 
تولیدکننــدگان  هســتند.  جهانــی  اقتصــاد 
اوپک پــلاس از ثبــات نســبی حاکــم بــر بازار 
رضایت دارند و به تلاش و تعهد خود برای 

حفــظ و تقویــت این ثبات ادامه می دهند.
ایــن حــال، چنانچــه  بــا  ادامــه داد:  اوجــی 
مصرف کننــدگان جهان به ویــژه اقتصادهای 
بزرگ از سطح کنونی قیمت و مقدار عرضه 

نفت ناراضی هستند و آن را به ضرر منافع 
خود می دانند، بهترین پیشنهاد من به آنها، 
لغــو هرچه ســریع تر تحریم هــای یکجانبه و 
ظالمانه آمریکا علیه ایران و باز کردن فضا 
بــرای بازگشــت تولید ایران بــا حداکثر توان 

به بازارهای جهانی اســت.
وی با تأکید بر اینکه بی شــک، بازار جهانی 
نیازمند افزایش عرضه نفت از ســوی ایران 
اســت و مــا آمادگــی داریــم در ســریع ترین 
زمــان ممکــن، مقــدار عرضــه نفــت خــود به 
بازارهــای جهانــی را افزایــش دهیــم، اظهار 
کرد: همانگونه که در گفت وگوهای پیشین 
خود نیز اشــاره کردم مســئله بحران انرژی 
و گاز در اروپــا یــک مســئله جدی اســت که 
به جز با همکاری میان تولیدکنندگان بزرگ 
و فصــل  حــل  قابــل  منابــع هیدروکربــوری 
نیســت و جمهوری اســلامی ایران به عنوان 
یکی از بزرگترین تولید کنندگان نفت و گاز 
در ســطح جهــان و بــا تکیــه بــر ظرفیت های 
عظیــم منابــع هیدروکربــوری و تــوان تولیــد 
خود آمادگی دارد تا در این زمینه وارد عمل 

شود.

پیشنهادایرانبرایتسریعدراجراییکردنپروژهایجاد
»دروازهاکو«

راهبرددولتسیزدهمکاهشرسوبکالادربنادرکشوراست

اوجی:بـازارجهـانینیازمندافـزایشعـرضـه
نفتایراناست
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پایان بهمن ۱۴۰۰ آخرین 
فرصت تعیین تکلیف 

دستگاه های کارتخوان یزد
مدیرکل امور مالیاتی استان یزد اعلام کرد که 30 بهمن 
۱۴00، آخرین مهلت مودیان برای ســاماندهی پذیرنده های 
بانکی )دســتگاه های کارتخوان بانکــی و درگاه های پرداخت 

اینترنتی( و تکمیل پرونده های ثبت نامی خواهد بود.
بــه گــزارش روابط عمومی اداره کل امور مالیاتی اســتان 
یزد، علی خورشــیدی اظهار کرد: اطلاعات جدید دســتگاه های 
کارت خــوان از بانــک مرکزی دریافــت و در درگاه ملی خدمات 
الکترونیکی ســازمان به روزرســانی شــده اســت. او ادامه داد: 
تمامی مشمولان و همچنین مودیانی که قبلا ثبت نام کرده اند به 
منظور تایید دستگاه های کارتخوان ملزم هستند با مراجعه به 
این درگاه ملی به نشانی my.tax.gov.ir دستگاه های کارتخوان 
خود را مشــاهده و اقدام به تعیین تکلیف نهایی آن ها کنند.
مدیرکل امور مالیاتی اســتان یزد همچنین تاکید کرد: حســب 
قانــون، تمامی دارندگان دســتگاه کارتخوان از جمله مشــاغل 
خودرویی ملزم به ثبت نام و ایجاد پرونده الکترونیک هستند.

افتتاح ۶۷ طرح در بخش 
کشاورزی همدان

رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان همدان از افتتاح 
۶۷ طرح در بخش کشــاورزی همدان همزمان با دهه فجر 

خبر داد.
به گزارش ایسنا، منصور رضوانی جلال در جمع خبرنگاران 
بیــان کــرد: از ایــن ۶۷  طــرح، ۱۹ طــرح در بخــش آب و خاک، 
۱۲ طــرح در بخــش تولیــدات دامی، یک طرح در بخش ترویج 
کشاورزی، هفت طرح در بخش صنایع کشاورزی، یک طرح در 
بخش شــیلات و ۲۷ طرح در بخش تولیدات گیاهی اســت.او 
میزان سرمایه گذاری این طرح ها را ۱۸۵ میلیارد تومان و میزان 
اشتغال زایی را ۳۶۴ نفر دانست و افزود: طرح هایی نیز آماده 
کلنگ زنی داریم که مهم ترین آن ها طرح زنجیره تولید تخم مرغ 
در قهاوند است که با پیش بینی سرمایه گذاری ۲۲۳ میلیارد 
تومان انجام خواهد شد.رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان 
همدان درباره عرضه محصولات کشاورزی مطرح کرد: در استان 
نقاطی برای عرضه محصولات کشــاورزی مشــخص شده اند و 
این اماکن در حال بررسی است و قصد داریم با سازه های سبک 
در آینده نزدیک به بهره برداری رسیده و به طور مستمر فعالیت 
کنند.رضوانی جلال با بیان اینکه کشاورزی حفاظتی و ارگانیک 
از ســال های قبل در اســتان انجام می شــود و تا به حال حدود 
صد هزار هکتار در اســتان اجرا شــده اســت، اظهار کرد: همه 
تلاشمان در بخش کشاورزی استفاده از نخبگان، متخصصان 
و شرکت های دانش بنیان است تا به بهره وری مطلوبی در این 
حوزه برسیم.به گفته او، مسئولان استانی پیگیر جهانی شدن 
سیر هستند و مرکز موسسه پژوهش های جهاد کشاورزی این 
سازمان نیز آن را پیگیری می کند، اما در رابطه با احداث شهرک 

سیر هنوز مشکلات جانمایی رفع نشده است.

۹ روستای تکاب به شبکه 
سراسری گاز متصل شد

همزمان با آغاز دهه فجر طی مراسمی با حضور همتی 
نماینــده مردم تکاب و شــاهین دژ، ســتوده فرمانــدار و امام 
جمعه شهرستان، فرماندهان نظامی و انتظامی و جمعی از 
مسئولان شهرستان در محل مسجد روستای قوجه برگزار 
شد، پروژه گازرسانی به ۹ روستای محور مائین بلاغ مورد 

بهره برداری قرار گرفت.
اخوان رئیس اداره گاز تکاب در این مراسم با اعلام اینکه 
این ۹ روستا شامل: مائین بلاغ، آقابیک، درویش رش، قوجه، 
علی آباد، نخوددره، تپه بر، قلدره سفلی و قلدره علیا است، 
گفت: این روستاها در قالب پروژه ی ۲۰ روستایی محور مائین 
بلاغ گازدار شدند و گازرسانی به مابقی روستاها نیز در دست 
اقدام است.او با اشاره به سختی گازرسانی به این روستاها به 
دلیل وضع جغرافیایی، اظهار کرد: طی این پروژه ۵۰ کیلومتر 
شــبکه گذاری بــا صرف ۱۱۰ میلیــارد ریال اعتبار صورت گرفته 
است.رئیس اداره گاز تکاب افزود: با گازدار شدن این روستاها 
۵۲۸ خانوار از نعمت گاز برخوردار شدند.اخوان با اعلام اینکه 
اکنون با گازدار شــدن این ۹ روســتا تعداد روســتاهای گازدار 
شهرستان به ۴۰ مورد رسیده است، خاطرنشان کرد: با اتمام 
پروژه های گازرسانی در دست اقدام تعداد خانوار روستایی 
بهرمند از گاز در شهرستان به بیش از ۸۰ درصد خواهد رسید.
در ادامــه ایــن مراســم، ســتوده فر فرماندار تکاب  بــا تقدیر از 
زحمات بی وقفه تلاشگران گاز و پیمانکاران این پروژه گفت: 
ضروری اســت که اهالی منطقه نیز با شــرکت گاز و عوامل 
پیمانکاری همکاری لازم را جهت سهولت درفرایند گازرسانی 
را به عمل آورند.همتی نماینده مردم تکاب و شــاهین دژ در 
مجلس شورای اسلامی نیز در این مراسم با تقدیر از تلاش 
شرکت گاز در گازرسانی به مناطق  محروم، تسریع در روند 
اجرای پروژه های گاز رسانی و شروع عملیات نصب علمک در 

روستاهای تزریق گاز شده را خواستار شد.
او ابراز امیدواری کرد که روند گازرسانی به ۱۱ روستای 
باقیمانده محور مائین بلاغ نیز با سرعت عمل بالا به مرحله 

بهره برداری برسد.

خبـــــــــــــــــر

سرپرست فرمانداری ویژه 
 کاشان: مردم سالاری دینی 

با اسلام ناب و مردمی 
نهادینه شده است

از  یکــی  کاشــان  ویــژه  فرمانــداری  سرپرســت 
شــاخصه های مهــم انقــلاب اســلامی را مردمــی بــودن آن 
برشــمرد و خاطر نشــان کرد که در طی این ســال هایی که 
از عمــر انقــلاب می گــذرد، همیشــه مــردم در صحنه هــای 
مختلف نظیر انتخابات ها و تصمیم گیری های مهم حضور 
داشــته اند، مردم ســالاری دینــی کــه مقــام معظــم رهبــری 
فرموده اند با اسلام ناب و مردمی نهادینه شده و در واقع 
ذات انقلاب اسلامی عدالت خواهی و مبارزه با ظلم و ستم 

است.
اطلاع رســانی  و  عمومــی  روابــط  مرکــز  گــزارش  بــه 
آییــن  در  زارعــی  محمد شــریف  فرمانداری ویژه کاشــان، 
گرامیداشــت یوم الــه ۱۲ بهمــن در حســینیه گلــزار شــهدا 
دارالســلام بــا بیــان اینکــه انقــلاب اســلامی ایــران یکــی از 
تاریخ ســاز ترین و مهم ترین تحولات تاریخ بشــریت اســت، 
اظهــار کــرد: یکــی از رموز انقلاب اســلامی کــه باعث ایجاد 
اســتمرار، ایســتادگی، استواری و تداوم انقلاب و همچنین 
موجب رسوخ  و نشر آن در خارج از مرزها شد اسلام ناب 

محمدی است.
او تصریح کرد: انقلاب اسلامی بر پایه و مبنای اسلام 
ناب بنا شده که این یکی از رموز مهم انقلاب است و این 
مهم موجب شده تا در طول چهل و سه سال از انقلاب، ذره 
ای از مسیر خود منحرف نشده و از اهداف خود خارج نشود.
سرپرست فرمانداری ویژه کاشان اضافه کرد: ممکن است 
در طول انقلاب بســیاری از موانع و فتنه ها در راه انقلاب 
قرار گرفته باشد مانند جنگ تحمیلی، تحریم های ظالمانه 
و دشــمنی هایــی کــه از ســوی اســتکبار جهانــی علیه ملت 
شریف ایران صورت گرفته، این سنگ اندازی ها شاید گاهی 
موجب کاهش سرعت قطار انقلاب شده باشد؛ اما هیچگاه 
 از حرکــت نایســتاده و از مســیر خــود ذره ای زاویــه نگرفتــه

 اســت.زارعی انقلاب اســلامی را بنا شــده بر پایه شــریعت 
و اســلام ناب محمدی دانســت و بیان کرد: انقلاب اسلامی 
هیچــگاه زیــر بــار ظلم و ســتم نمــی رود، عدالت گســتری، 
عدالت طلبی، مبارزه با ظلم و ســتم از ویژگی های اســلام 
نــاب اســت. او ادامه داد: حمایــت از مظلومان و محرومان 
جهان از ویژگی ها و شــاخصه های انقلاب اســلامی اســت و 
اگر در هر کجای جهان ظلمی صورت بگیرد انقلاب اسلامی 

مدافع مظلوم است.

افتتاح گلخانه یک هکتاری 
هیدروپونیک در شهرستان 

نیکشهر
بــا حضــور اســتاندار سیســتان وبلوچســتان، رئیــس 
سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان،رئیس سازمان جهاد 
کشــاورزی اســتان بــا ســرمایه گذاری بیــش از ١٠٠ میلیارد 
ریال، گلخانه هیدروپونیک یک هکتاری در روستای زهک 

نیکشهر به بهره برداری رسید.
بــه گــزارش ایســنا، مدیر جهاد کشــاورزی شهرســتان 
نیکشهر گفت: در چشم انداز توسعه سه ساله این مجتمع 
گلخانــه ای ایجــاد حدود ٢٣ هکتار گلخانــه هیدروپونیک و 
ســایبان جدید با ســرمایه گذاری افزون ٢٨٠٠ میلیارد ریال 
در دستور کار است.او تصریح کرد: در این مجتمع علاوه بر 
تولید فلفل دلمه ای در آینده کشت موز نیز انجام می شود.

مدیرعامــل منطقــه ویــژه اقتصادی شــیراز 
اعالــم کــرد که همزمان با ایام دهه مبارک فجر 
و فرا رســیدن چهل و ســومین ســالگرد پیروزی 
انقــلاب اســلامی 8  واحــد تولیدی و صنعتی در 
منطقــه ویــژه اقتصــادی شــیراز بــه بهره بــرداری 

خواهد رسید.
نــادر طیبــی بــا اعــلام این خبــر افــزود: این 
واحدهــای تولیدی با حجم ســرمایه گذاری حدود 
۵ هــزار میلیــارد ریــال و اشــتغال زایی بیــش از 
و  شــیراز  اقتصــادی  ویــژه  منطقــه  نفــردر   ۳۰۰
در بخش هــای دارویــی، پزشــکی، غذایــی، مــواد 
شــوینده و...... با حضور مســئولان ارشد استان 

به بهره برداری خواهد رسید.
او بــا بیــان اینکــه بهره بــرداری ایــن واحدها 
باعث می شود تا نیاز استان و کشوردر بخش های 
دارویی و شیمیایی رفع شود، گفت: جلوگیری از 
خروج ارز از کشور از مزیت های مهم بهره برداری 

واحدهای مزبور به شمار می رود.
مدیرعامــل منطقه ویژه اقتصادی شــیراز با 
قدردانی از تولیدکنندگان و کارآفرینان به عنوان 
پیشگامان جنگ اقتصادی گفت: بخش  خصوصی 
حضــور مطلوبــی در رونــد ســرمایه گذاری ها در 
منطقه ویژه اقتصادی شیراز داشته و این حضور 
منتهی به افزایش تولید و اشتغال در دهه مبارک 

فجر شده است.
طیبــی بــا اشــاره بــه دیگــر برنامه هــای ایــن 
دستگاه در دهه مبارک فجر گفت: تجدید میثاق 
بــا شــهدا و آرمان هــای امــام خمینــی)ره( و مقام 
معظــم رهبــری از جمله برنامه هــای منطقه ویژه 
اقتصــادی شــیراز در دهــه مبــارک فجــر امســال 

است.
تکمیل۱۱ پروژه عمرانی از ابتدای سال جاری 

تاکنون 
از  پروژه هــا  ایــن  جزئیــات  تشــریح  بــا  او  
زیرســازی فــاز ســه بــه طــول ۵ و نیــم کیلومتر و 

هزینــه کرد بالغ بر ۱۷۰ میلیارد ریال خبر داد.
مدیرعامــل منطقه ویژه اقتصادی شــیراز با 
اشــاره بــه اینکــه جدول گــذاری فــاز ســه به طول 
۲۵ کیلومتــر و با هزینه بالغ بر ۲۴ میلیارد ریال 
صورت گرفته است، عنوان کرد: شبکه فاضلاب 
فاز ۳ به طول ۳/۵کیلومتر و هزینه بالغ بر ۳۵ 
میلیارد ریال، ویدئومتری و رفع نشــتی فاضلاب 
فاز دو و سه به طول ۶ کیلومتر و هزینه ای بالغ 
بر ۳۰ میلیارد ریال، لکه گیری آسفالت و نوارهای 
حفاری فاز ۲ با هزینه ای بالغ بر ۸ میلیارد ریال 
از دیگــر فعالیــت انجــام شــده در منطقــه ویــژه 

اقتصادی است.
طیبــی بــا اشــاره بــه اینکــه تکمیــل کانــال 
هدایت سیلاب فاز سه و لکه گیری آسفالت فاز 
دو و یــک بــه ترتیــب با هزینه کــرد بالغ بر ۱۲ و ۴ 
میلیــارد ریــال از دیگر پروژه های تمام شــده این 

منطقه محسوب می شود.
او در ادامــه بــا بیــان اینکه خریــد مصالح و 
اجرای شبکه گاز بخشی از فاز سه با هزینه کرد 
۵۰ میلیارد ریال از پروژه های عمرانی تمام شده 
ایــن منطقــه از اول ســال جــاری تاکنــون اســت، 
ادامــه داد: خریــد مصالــح و شــبکه آب قســمتی 

از فــاز ۲ بــا هزینه کــرد ۵ میلیارد ریال هم جزو 
پروژه هــای بــه بهره بــرداری رســیده منطقــه ویژه 

اقتصادی شیراز در سال ۱۴۰۰ است.
مدیرعامــل منطقــه ویــژه اقتصــادی شــیراز 
ادامه داد: ساختمان کلید خانه برق منطقه ویژه 
با هزینه ای بالغ بر ۲۴ میلیارد ریال، خط انتقال 
فاضلاب از ایستگاه های پمپاژ تا تصفیه خانه به 
طول ۵/۵کیلومتر و هزینه کرد بالغ بر ۴۰ میلیارد 
ریــال از مهم تریــن پروژه هایی اســت که از اوایل 
ســال جــاری تاکنون تکمیل و آمــاده بهره برداری 

هستند.

طیبــی از پیشــرفت فیزیکــی ۹۵ درصــدی 
مدول اول تصفیه خانه فاضلاب این منطقه خبر 
داد و یــادآور شــد: ایــن تصفیه خانــه فاضــلاب با 
ظرفیت ۲۰۰ متر مکعب در روز و هزینه کرد ۵۰ 

میلیارد ریال در حال تکمیل است.
او بــا بیــان اینکه  ســاختمان کنتــرل گمرک 
بــا پیشــرفت فیزیکــی ۶۵ درصــد و هزینه کرد ۲ 
میلیارد و ۴۰۰ میلیون ریال بیان کرد: انبار گمرک  
نیز با پیشرفت فیزیکی۹۵ درصد ی و هزینه کرد 
۱ میلیــارد و ۴۰۰ میلیــون ریــال در مراحل نهایی 

قرار گرفته است.

فرمانده ســپاه عاشــورا در آیین اختتامیه 
پنجمیــن جشــنواره رســانه ای ابــوذر در تبریــز 
تاکیــد کــرد کــه اصحاب رســانه و رســانه ها در 
خــط مقــدم حفــظ و حراســت از مرزهای دینی 
عقیدتی و فرهنگی کشور قرار دارند و در واقع 

فرمانده و رزمنده این میدان هستند.
اصغــر  پاســدار  دوم  ســرتیپ  ســردار 
عباســقلی زاده اظهار کرد: رســانه های دشمنان 
انقــلاب تــلاش می کنند با شــبهه افکنی درباره 
نظام جمهوری اســلامی و انقــلاب ابهام آفرینی 
کنند که تاکنون این حربه بی اثر شده و فعالان 
و اصحــاب رســانه رودرروی ایــن جنگ نرم قرار 

دارند.
جنــگ  بــا  انقــلاب  دشــمنان  افــزود:  او   
رســانه ای تــلاش می کننــد بــا ایجــاد اســتحاله 
فرهنگی به باورها و اعتقادات مردم حمله کنند 
و به این طریق به دنبال یارگیری هستند اما نه 
فقط موفق نشــدند بلکه مردم همچنان پایبند 

انقلاب و علقه های انقلابی خود هستند.
فرمانده ســپاه عاشــورا همچنین با اشاره 
بــه بیانــات رهبــر معظــم انقــلاب در خصــوص 
اهمیت حفظ و حراست از فرهنگ کشور گفت: 
رهبری از سال ۱۳۷۲ تاکنون با ذکر مفاهیم و 
رهنمودها در خصوص فرهنگ در قالب هجمه 
فرهنگی، ناتوی فرهنگی، شــبیخون فرهنگی و 
تهاجم فرهنگی هشدارهای لازم را در خصوص 
مقابله با فرهنگ مهاجم استکباری دادند که در 
این خصوص فعالین رســانه به عنوان افســران 
بایــد در مقابــل دشــمنان مقابلــه  نــرم  جنــگ 

مناسب را داشته باشند. 
عباســقلی زاده خاطرنشــان کرد: دشــمنان 
انقــلاب بــه جبهــه جنــگ نــرم امیــد بســته تا با 
پیــروزی و غلبــه بــه اعتقادات مــردم بتوانند به 
صفوف انقلاب نفوذ کنند که البته با هوشیاری 

مردم و رسانه ها موفق نشدند.
او با اشاره به اینکه عبرت پذیری از تاریخ 
اســلام و بشــریت بــه خصــوص عاشــورا، تاریخ 
اســلام و تاریخ انبیا موجب شــده است تا فتنه 
هــای دشــمن دفــع شــود، تاکید کرد: دشــمنان 

انقــلاب مقابــل ما صف آرایــی کردند و با ایجاد 
شبهه افکنی، اختلاف افکنی و تفرقه افکنی به 

دنبال شکستن صفوف انقلاب هستند.
جشــنواره ابــوذر بــا هــدف ایجــاد رقابــت 
رســانه ای، افزایــش تولیــد محتــوا و شناســایی 

استعدادهای خبری برگزار می شود
جانشین سازمان بســیج رسانه آذربایجان 
شــرقی و دبیر پنجمین جشــنواره رسانه ای ابوذر 
نیز با بیان اینکه جشــنواره ابوذر با هدف ایجاد 
رقابت رسانه ای، افزایش تولید محتوا و شناسایی 
استعدادهای خبری آذربایجان شرقی برگزار می 
شــود، گفت: همه شرکت کنندگان در جشنواره 
ابوذر برگزیده هستند، زیرا همه آن ها در جبهه 
انقلاب هســتند و نیت و هدفشــان تولید محتوا 

برای جبهه انقلاب و توسعه استان بوده است.
جــزو  خبرنــگاران  داد:  ادامــه  بیرامــزاده 
مظلوم تریــن قشــر جامعه هســتند کــه به رغم 
خودشــان  کاری  حــوزه  در  فــراوان  مشــکلات 
همــواره صــدای مــردم بوده انــد، رفع مشــکلات 
این قشــر زحمتکش و پرتلاش همت مسئولان 
را می طلبــد، بســیج رســانه نیــز در ایــن راســتا 
بــا مطالبه گــری از مســئولان خــود را در کنــار 

خبرنگاران می داند.
او گفــت: طبــق اذعــان هیــات داوران آثار 
ارســالی به پنجمین جشــنواره ابــوذر از کیفیت 
خوبی هم در محتوا و هم در ساختار برخوردار 

بوده است.

جانشین سازمان بسیج رسانه آذربایجان 
شــرقی افزود: بی شــک زحماتی که خبرنگاران 
اســتان در ایــام کرونــا متحمــل شــدند، یــادآور 
کرونــا  اوج  در  و  بــود  مقــدس  دفــاع  دوران 
دوشادوش مدافعان سلامت در خط مقدم نبرد 

با کووید ۱۹ جنگیدند. 
بیرامــزاده همچنیــن گفــت: در پنجمیــن 
دوره جشــنواره ابــوذر بیش از ۴۵۰ هســتند از 
۱۱۰ فعال رســانه ای به دبیرخانه این جشــنواره 
رســیده بود که پس از دو مرحله داوری ۱۳ اثر 
برگزیــده در بخــش های مختلــف انتخاب و ۱۷ 
اثــر نیــز شایســته تقدیــر شــدند.گفتنی اســت، 
این جشنواره در ۱۰ محور و ۸ قالب یادداشت، 
گفت وگــو، تیتــر، چندرســانه ای، موشــن گرافی، 

ویدئوگرافی و پادکست برگزار شد.
جهاد تبیین جزو وظایف اصلی رسانه هاست

اجتماعــی  و  امنیتــی  سیاســی،  معــاون 
اســتاندار آذربایجــان شــرقی نیــز در ایــن آییــن 
تاکیــد کــرد کــه جهاد تبیین جــزو وظایف اصلی 
رســانه ها و مــورد تاکیــد رهبــر معظــم انقــلاب 

است.
کــرد: تلاش هــای  اضافــه  تــراب محمــدی 
رســانه ای دشــمنان بــا هــدف برانــدازی انقلاب 
اســلامی بــوده اســت، امــا بــه جایــی نرســیدند 
طوری که خودشان شکست خوردند، همچنان 
که نظام جمهوری اســلامی با اقتدار آرمان ها و 
اهداف خود را دنبال می کند، البته تمام این ها 

نیاز به تبیین رسانه ها دارد همانطور که تاکنون 
نیز رســانه ها توانستند به خوبی از ارزش های 

انقلاب اسلامی حراست کنند.
 او ادامه داد: دنباله  روی از رهبری از جمله 
تلاش هــای نهادهــای گفتمان ســاز مثل بســیج 
اســت که رســانه ها نیز از این تلاش ها حمایت 
کامل دارند چون در دهکده جهانی، رســانه ها 
تعیین کننده هستند و رسانه های کشور ما نیز 
همــواره در ایــن خصــوص تعییــن کنندگی لازم 
را داشــتند.معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی 
استاندار آذربایجان شرقی خاطرنشان کرد: برای 
محتواسازی رسانه ها مهم ترین و شاخص ترین 
موضوع توجه به فرمایشات رهبری و گام دوم 
انقــلاب اســت تــا محتواســازی بــر ایــن اســاس 
انجام شود. تراب محمدی ادامه داد: گذر از گردنه 
هــای پرخطر همچنان وجود دارد که قدرتمندانه 
از آن عبــور می کنیــم و در ایــن راه رهبری حکیم 
انقلاب اسلامی تضمین پیروزی بوده و رسانه ها 
باید محتوای خود را بر این اساس تهیه و تبیین 
 کنند که همواره رهبری انقلاب را به پیش برده

 است.

رئیــس اتــاق اصنــاف اصفهــان اعــلام کــرد 
کــه بــا وجــود شــیوع دوبــاره ویــروس کرونــا، 
دیگــر تعطیلــی اصنــاف را نخواهیــم داشــت و 
محدودیت هــای مقابله با این بیماری به صورت 

هوشمند است.
رســول جهانگیــری در گفت وگــو بــا ایســنا، 
درباره شــدت دوباره بیماری کووید۱۹ و احتمال 
دوبــاره محدودیت هــا اظهار کرد: امــروز به  هیچ  
عنــوان چیــزی به عنــوان محدودیت هــای قبلــی 
برای کنترل کرونا نداریم و دیگر تعطیلی اصناف 

نخواهیم داشت.

او با بیان اینکه اکنون محدودیت های کنترل 
کرونا هوشمند است و تنها واحدهای صنفی که 
پروتکل های بهداشتی را رعایت نمی کنند، پلمب 
خواهند شــد، افزود: به عنوان مثال دارنده واحد 
صنفی باید کارت واکسن داشته باشد و از سوی 
دیگــر بــا رعایت پروتکل های بهداشــتی از تجمع 

مشتریان در واحد صنفی خود جلوگیری کند.
رئیس اتاق اصناف اصفهان تأکید کرد: اگر 
واحــد صنفــی پروتکل هــای بهداشــتی را رعایــت 
نکننــد، ابتــدا بــه آن ها تذکر داده می شــود و در 
صورت تکرار تخلف، آن واحد به مدت یک هفته 

پلمب خواهد شد.
جهانگیــری تصریــح کــرد: امــروز تعطیلــی 
کامــل اصنــاف دیگــر امکان پذیــر نیســت، چراکه 
دیگــر  موجــود  اجتماعــی  و  اقتصــادی  اوضــاع 
تعطیلــی اصنــاف را ایجــاب نمی کنــد، از ســوی 
دیگــر تجربــه گذشــته نشــان داده تعطیلی هــای 
سراســری و مــوردی اصناف باعــث مهار و کنترل 
کرونــا نمی شــود، البتــه اگر بنا بر تصمیم ســتاد 
ملی کرونا، قرار بر تعطیلی تمام ادارات اصفهان 
باشــد، اصنــاف نیز همــراه این تصمیمات ســتاد 
خواهد بود.او درباره آخرین وضع واکسیناسیون 

اصنــاف اصفهــان اظهــار کرد: براســاس آمارهای 
علــوم پزشــکی، اصنــاف اصفهــان بین دو تا ســه 
درصد بالاتر از میانگین کشــوری واکســن تزریق 
کرده اند و این البته ناشی از قانون پذیری اصناف 

اصفهان است.
رئیس اتاق اصناف اصفهان درباره تعطیلی 
ورزشــی،  اماکــن  همچــون  تجمعــی  واحدهــای 
قلیان، چایخانه ها، آرایشگاه ها و ...،  بیان کرد: 
شــرایط این مراکز متفاوت است و هر تصمیمی 
ســتاد ملــی کرونــا بگیرنــد، در ایــن  بــاره اجرایی 

خواهیم کرد.

 فرمانـده سپـاه عـاشـورا: رسـانـه ها در خـط مقـدم حـراست

 از مرزهای دینی و فرهنگی کشور قرار دارند

 رئیس اتاق اصناف اصفهان: دیگر خبری از تعطیلی 

اصناف نیست

افتتاح 8 واحد تولیدی و صنعتی در منطقه ویژه اقتصادی 
شیراز همزمان با دهه فجر 

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
و اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی

قانـون  موضـوع  هیـات   1400/10/25 مـورخ   140060326001001260 شـماره  رای  برابـر   
تعییـن تکلیـف وضعیـت ثبتـی اراضـی و سـاختمانهای فاقـد سـند رسـمی مسـتقر در واحـد 
ثبتـی حـوزه ثبـت ملـک همدان-ناحیـه یـک تصرفات مالکانه بلامعـارض متقاضی خانم پری 
نصیـری فرزنـد عزیزالـه بشـماره شناسـنامه 1671 صـادره از همـدان در ششـدانگ یکبـاب 
خانـه و مغـازه بـه مسـاحت 194/89 متـر مربـع قسـمتی از پـلاک 9/592 اصلـی واقـع در 
حومـه بخـش یـک همـدان بـه نشـانی سـه راهـی حصـار حـاج شمسـعلی بـه سـمت جـاده 
چشـین روبـروی سـنگکی خریـداری از مالـک رسـمی آقـای حـاج صادق ایـزدی محرز گردیده 
اسـت لـذا بـه منظـور اطـلاع عمومـی مراتـب در دونوبـت بـه فاصلـه 15 روز آگهـی مـی شـود 
در صورتی که اشـخاص نسـبت به صدور سـند مالکیت متقاضی اعتراضی داشـته باشـند 
مـی تواننـد از تاریـخ انتشـار اولیـن آگهـی بـه مـدت دو مـاه اعتـراض خـود را بـه ایـن اداره 
تسـلیم و پـس از اخـذ رسـید ظـرف مـدت یـک مـاه از تاریـخ تسـلیم اعتـراض دادخواسـت 
خـود را بـه مراجـع قضایـی تقدیـم نماینـد بدیهـی اسـت درصـورت انقضـای مـدت مذکـور 

و عـدم وصـول اعتـراض طبـق مقـررات سـند مالیکـت صـادر خواهـد شـد. م.الـف: 1581 
تاریخ انتشار نوبت اول: 1400/10/28 -  تاریخ انتشار نوبت دوم: 1400/11/14 
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اختصاص منابعی برای خرید 
تبلت دانش آموزی مناطق 

محروم و روستاها
ســخنگوی کمیســیون تلفیــق بودجــه ۱۴۰۱ مجلــس 
شــورای اســامی خبرداد بخشــی از منابع بودجه ۱۴۰۱ برای 
کمک به فعالیت های پژوهشی و فناوری دانشگاه های دولتی 
و سازمان نوسازی مدارس، جهت خرید تبلت دانش آموزی 

مناطق محروم و روستاها اختصاص داده شد.
به گزارش ایسنا، رحیم زارع در توضیح جلسه عصر امروز 
کمیسیون تلفیق بودجه ۱۴۰۱ گفت: کمیسیون تلفیق تصویب 
کرد که ۱۰ درصد از منابع حاصل از واردات های خودروهای 
سنگین و راهداری صرف حمایت از اشتغالزایی و توسعه راه 
و آب روستایی در مناطق محروم شود. وی افزود: همچنین 
مالیــات نقــل و انتقــال و ســود ایجــادی در شــرکت های موثر 
ناشی از انتقال آورده غیر نقدی به شرکت های سهامی عام در 
شرف تاسیس که به منظور ایجاد و تکمیل طرح های تولیدی، 
صنعتی و کشاورزی، زیربنایی و طرح های تملک دارایی های 
سرمایه ای و حمل و نقل شکل می گیرد و مجوز عرضه عمومی 
و تاسیس آن از سازمان بورس و اوراق بهادار اخذ می شود، 
مشــمول مالیــات به نرخ صفــر خواهد بــود.زارع اضافه کرد: 
همچنین به منظور توسعه روش ها و الگوهای تامین مالی و 
استفاده از ابزارهای مالی جذب سرمایه های بخش غیردولتی 
و اهرم سازی صنایع منابع عمومی برای اجرای طرح های تملک 
دارایی سرمایه و پروژه های پیشران کمیته ای مرکب از وزارت 
امور اقتصادی و دارایی، سازمان برنامه و بودجه، بانک مرکزی، 
دســتگاه اجرایی ذی ربط )حســب مــورد(، نمایندگان صندوق 
توســعه ملی، شــورای هماهنگــی، بانک ها و کانــون بانک ها 
تشکیل می شود. این کمیته موظف است، نسبت به طراحی 
روش ها و ابزارهای تامین مالی پروژه های یاد شده به شورای 
اقتصاد اقدام کند. پیشنهادات کمیته مزبور با تصویب شورای 
اقتصاد برای تامین مالی پروژه های فوق لازم الرعایه اســت.
سخنگوی کمیسیون تلفیق بودجه ۱۴۰۱ ادامه داد: استانداران 
سراسر کشور مکلف شدند، به منظور ایجاد شفافیت در نحوه 
تخصیص اعتبارات به پروژه های عمرانی موجود در سرفصل 
آب )نظیر پروژه های آبرسانی و فاضلاب روستایی و شهری( و 
پیشرفت واقعی این پروژه ها، گزارش »پیشرفت فیزیکی« این 
پروژه ها را در جلسات شورای برنامه ریزی و توسعه استان ها 
به سمع و نظر نمایندگان ناظر مجلس شورای اسلامی برساند. 
سازمان برنامه و بودجه کشور موظف است، در پایان مرداد و 
بهمن ۱۴۰۱ گزارش تجمیعی از تخصیص اعتبارات و پیشرفت 
فیزیکی پروژه های عمرانی سرفصل آب را به کمیسیون های 
برنامــه و بودجــه و محاســبات و امــور داخلی و شــوراها ارائه 
کند.وی ادامه داد: همچنین ۱۰ درصد از محل منابع حاصل 
از واردات خــودرو بــرای کمــک بــه فعالیت هــای پژوهشــی و 
فناوری در دانشگاه های دولتی وزارت های علوم و بهداشت 
و دانشــگاه صنعتی مالک اشــتر، دانشــگاه های فرهنگیان، 
پیام نور، شهید رجایی،  شاهد، جهاد دانشگاهی و سازمان 
نوسازی مدارس برای خرید تبلت دانش آموزی مناطق محروم 
و روســتاها اختصاص داده شــد. هزار میلیارد تومان از محل 
منابع حاصل از واردات خودرو برای تجهیز ناوگان زیردریایی 
نیروی راهبردی ارتش جمهوری اسلامی ایران تخصیص پیدا 
می کند.زارع در ادامه گفت: در راستای مدیریت بحران آب، 
سالم سازی محصولات کشاورزی و کاهش وابستگی در تامین 
خــوراک دام بــا لحاظ مناطق محروم، وزارت جهاد کشــاورزی 
مکلف شد با همکاری سازمان برنامه و بودجه حداکثر ظرف 
مدت شش ماه برنامه ملی کاهش تبخیر سطحی از طریق 
توســعه آبیــاری زیر ســطحی، برنامه کاهش مصرف ســموم 
شــیمیایی و ســالم ســازی خاک، آب و محصول، برنامه قطع 
وابستگی و خودکفایی خوراک دام سبک، سنگین و طیور را 
تدوین و اجرا کند. سازمان برنامه و بودجه نیز مکلف شد این 
برنامه ها را مبنای تخصیص بودجه های صیانتی مربوطه قرار 
دهــد. وی افــزود: با هدف توســعه به کارگیری ماشــین آلات 
کشــاورزی نوســاز و در راســتای توسعه ســطح زیر کشت در 
دیمزارها، بانک های کشاورزی، ملی و توسعه تعاون موظف 
شدند به نسبت مساوی مجموع مبلغ ۱۰۰ هزار میلیارد ریال 
تسهیلات خرید ماشین آلات مربوطه از تولید کنندگان داخلی 
که به تایید وزارت جهاد کشــاورزی رســیده را با نرخ مصوب 
شورای پول و اعتبار و دوره بازپرداخت پنج ساله به متقاضیان 
معرفی شــده از ســوی وزارت جهاد کشاورزی پرداخت کنند. 
این تسهیلات پس از انعقاد قرارداد خرید بین متقاضیان و 
تولید کنندگان ماشین آلات صرفاً در وجه تولیدکننده پرداخت 
می شود و اقساط مربوطه توسط متقاضی به بانک عامل باز 
پرداخت می شود. وزارت جهاد کشاورزی نیز مکلف است، از 
طریق صندوق های زیرمجموعه تمهیدات لازم جهت تسهیل 

زمان تسهیلات مذکور را برای متقاضیان فراهم کند. 

نشســت مشــترک وزیــر امــور اقتصــادی و 
دارایــی با رئیس ســازمان ســینمایی بــه منظور  

تبادل نظر و توسعه همکاری ها برگزار شد.
بــه گــزارش ایســنا، نشســت تبــادل نظر و 
توســعه همــکاری بیــن وزارت امــور اقتصــادی و 
دارایی و سازمان سینمایی روز گذشته ۱۲ بهمن 
مــاه بــا حضــور محمــد خزاعــی، رئیــس ســازمان 
ســینمایی و ســید احســان خاندوزی، وزیر امور 
اقتصادی و دارایی در محل وزارت امور اقتصادی 

و دارایی برگزار شد.
ســید احســان خانــدوزی در ایــن نشســت 
ضمن اشــاره به درک اهمیت جایگاه ســینما، از 
تشــکیل میز مشترک اقتصاد و سینما استقبال 
کــرد و گفــت: مــن بــه شــخصه بــه حوزه ســینما 
بســیار علاقمنــد هســتم و از ایــن رو به اهمیت 

سینما واقفم. 
او ادامه داد: ما نیز مایلیم فضایی را فراهم 
کنیــم کــه مباحــث اقتصادی ســینما در آن مورد 
بررسی قرار بگیرد. این کارگروه مشترک می تواند 
از طریق همنشــینی نمایندگان وزارت اقتصاد و 
سازمان سینمایی و برخی از دیگر نهادها مانند 
شورای عالی تهیه کنندگان سینما، سینماداران و 

غیره تشکیل شود.
وزیر امور اقتصادی و دارایی درباره برقراری 
نیازهــای  واردات  بــرای  گمرکــی  معافیت هــای 
زیرســاختی ســینما نیــز ابــراز امیــدواری کرد که 

بتوان به راهکارهای مناسبی رسید.
خزاعی در ابتدای این نشست با اشاره به 
اهمیت سینما در کمک به توسعه اقتصاد کشور 
و فرهنگ سازی اقتصادی گفت: سینما می تواند 
در تغییــر، تحــول، ثبــت و بازتــاب رونــد رشــد و 

توســعه کشــور و بســط منافــع ملی در ســاحت 
اقتصادی نقش بسزایی داشته باشد.

نهادهــای  دیگــر  طرفــی  از  داد:  ادامــه  او 
اقتصادی نیز به عنوان بازوهای قدرتمند کمکی 
می تواننــد در رشــد و توســعه خــود ســینما  و 

جریان های سینمایی تاثیر فراوانی بگذارند.
رئیس ســازمان ســینمایی ضمــن تمجید از 
نــگاه فرهنگــی وزیــر امور اقتصــادی و دارایی به 
مشــکلات اقتصــادی حــوزه ســینما اشــاره کرد و 
گفــت: مشــکلات مربوط به حــوزه مالیات، بیمه 

و  تخصیص تســهیلات بانکی ارزان قیمت برای 
مناطــق  در  ســینمایی  زیرســاخت های  توســعه 
محروم مهم ترین مشکلات حوزه سینما هستند 
کــه وزارت امــور اقتصــادی می توانــد در رفــع آن 

نقش بسزایی را ایفا کند.
محرومیت هــای  بــه  اشــاره  بــا  خزاعــی 
زیرســاختی در برخی مناطق کشــور گفت: طبق 
اســتانداردها بــه ازای هر ۲۰ هــزار نفر جمعیت 
باید یک ســالن ســینما در کشــور وجود داشــته 
باشــد امــا متاســفانه ۲۲۲ شــهر فاقــد ســینما 
هســتند و تخصیــص تســهیلات ارزان در کنــار 
مشــارکت بخش هــای خصوصــی و دولتــی قابل 

تحقق است.
خزاعی با اشاره به ضرورت تسهیل واردات 
رونــق  بــرای  ســینما  روز  تجهیــزات  و  وســایل 
صنعت سینما گفت: ما نیاز به ایجاد کارگروهی 
متشــکل از اقتصاددانان و ســینماگران داریم تا 
بتوانیم مشکلات و مسائل این حوزه را بررسی 
و متناسب با شرایط اقداماتی را صورت بدهیم.
رئـــیــــس ســازمـــــان ســیــنــمــــایی در پــایــان 
از  صــیــانــــــت  اهمـــیـــت  بــه  صــحــبــــت هایش 
جشنواره های سینمایی اشاره کرد و گفت: وزارت 
امــور اقتصــادی و دارایی به دلیــل برخورداری از 
بنگاه هــای اقتصــادی می توانــد بــه عنــوان یــک 
 بــازوی حمایتــی در کنار ســازمان ســینمایی قرار

 بگیرد.

سازمان برنامه و بودجه با تاکید بر اقدام 
غیرقانونــی وزارت علــوم در همســازن ســازی 
اعضــای هیــات علمــی دانشــگاه ها اعــام کرد: 
مصوبــات دولــت بــر بازگشــت ایــن رویه خاف 

قانون تأکید دارد.
بــه گــزارش خبرنــگار اقتصــادی خبرگــزاری 
برررســی  بــا  محاســبات  دیــوان  اخیــرا  فــارس، 
علمــی  هیــات  اعضــا  حقــوق  ســازی  همســان 
دانشــگاه ها از محــل جــزء ۲ بنــد »و« تبصره ۲ 
ماده واحده قانون بودجه سال ۱۴۰۰ کل کشور 
اعلام کرد »اعمال همسان سازی حقوق اعضای 
هیات علمی دانشگاه ها بدون تحقق منابع بند 

فوق غیرقانونی است.«
 ۱۴۰۰ ســال  بودجــه  اینکــه  بــه  توجــه  بــا 
دو ســقفی بــوده و اجــرای برخــی احــکام ماننــد 
موضوع یاد شده به نیمه دوم سال و صرفا پس 
از اطمینــان از تحقــق منابــع و متناســب با روند 
واریــزی بــه خزانه در شــش ماهــه اول، از محل 
اموال مازاد قابل ابلاغ به مصارف مصوب است.
ایــن اتفــاق در دولــت روحانــی و در زمــان 

ریاســت محمدباقــر نوبخــت بــر ســازمان برنامه 
و بودجــه رخ داد کــه دســتگاه نظارتــی، اجــرای 
آن را غیرقانونی دانســت. علاوه بر این مســئله 
دیوان محاسبات اعلام کرده »منصرف از میزان 
افزایــش حقــوق اعضــای هیــات علمــی، اقــدام 
ســازمان برنامــه و بودجــه کشــور در افزایش ۱۰ 
درصدی بودجه مجموعه وزارت علوم، تحقیقات 
و فنــاوری در ماه هــای اول ســال و بــدون توجــه 
به میزان وصولی درآمدهای کشــور، از مصادیق 

تصمیم نادرست است«
پــس از روی کار آمــدن دولــت ســیزدهم، 
ســازمان برنامــه و بودجــه در واکنــش بــه ایــن 
مســئله اعلام کرد: »عمل خلاف قانون از هیچ 
افزایــش  بــا  و  دســتگاههای پذیرفتنــی نیســت 
حقوق مبتنی بر قانون موافقیم. سازمان برنامه و 
بودجه از افزایش حقوق اساتید مبتنی بر قانون 
حمایت می کند اما نباید با هر هدفی دستگاه ها 

برخلاف قانون پرداختی داشته باشند.
متأسفانه در سال جاری افزایش های خلاف 
قانونــی در احــکام برخــی اســاتید دانشــگاههای 

زیرمجموعــه وزارت علوم، تحقیقات و فناوری و 
وزارت بهداشت؛ درمان و آموزش پزشکی ایجاد 
شــده که مصوبات دولت بر بازگشــت این رویه 
خلاف قانون تأکید دارد. بر اســاس این گزارش 
دانشــگاه علوم پزشــکی ایران از ســنوات قبل و 
با اســتناد به آئین نامه اداری اســتخدامی خود، 
اقدام به اعمال فوق العاده تمام وقت جغرافیایی 
کارگزینــی  احــکام  در  مطــب  از  محرومیــت  و 
اعضــاء هیئت علمی غیربالینی کرده در حالیکه 
مقــرر بــوده مطابق ماده ۹۴ آئیــن نامه اداری و 
استخدامی اعضاء هیئت علمی، فوق العاده های 
مذکــور خــارج از احــکام کارگزینــی و آنهــم در 
قالــب قــرارداد جداگانــه و صرفــاً از محــل درآمد 

اختصاصی دانشگاهها پرداخت شود.
گرفتــه  صــورت  بررســی های  براســاس 
برخــی دانشــگاهها این فــوق العاده هــا در حکم 
کارگزینــی افراد اعمــال و از محل منابع عمومی 
پرداخت شــده که این موضوع هزینه های دیگر 
دانشــگاهها را تحت شــعاع قرار داده اســت. از 
طرف دیگر بر اساس همین افزایش غیرقانونی 

احکام دانشگاههای علوم پزشکی؛ دانشگاههای 
زیرمجموعه وزارت علوم هم بحث همسان سازی 
حقوق با اعضای هیئت علمی غیر بالینی وزارت 

بهداشت را کلید زدند.
بــا حقوقــی کــه  اول اینکــه همسانســازی 
خودش افزایش غیرقانونی داشته محل اشکال 
اســت؛ دوم اینکه این همسان ســازی قرار بوده 
از ابتــدای ســال از شــش مــاه دوم و در قالــب 
ســقف دوم بودجــه و از محــل فــروش دارایــی 
مــازاد دانشــگاهها انجــام شــود امــا دانشــگاهها 
اجــرا  را  همسان ســازی  امــوال  فــروش  بــدون 
افزایــش  بــا  وبودجــه  برنامــه  ســازمان  کردنــد. 
حقوق اســاتید بــر مبنای قوانین مشــکلی ندارد 
تأکیــد  هــم  رئیــس جمهــور  کــه  امــا همانطــور 
کردند نباید دســتگاه ها برخلاف قانون تعهداتی 
ایجــاد کننــد. اگــر دســتگاه ها خواهــان افزایــش 
حقوق کارکنان خود هســتند باید از راهکارهای 
قانونــی اســتفاده کننــد تا نه خود دچار کســری 
 بودجه شوند و نه به بودجه عمومی فشار وارد 

گردد.«

به گزارش فارس، علیرضا منادی ســفیدان 
رئیــس کمیســیون آمــوزش و تحقیقات مجلس 
اعــلام کــرده کــه دولــت اعتبــاری ۴۲۰۰ میلیارد 
تومانی برای اجرای طرح همســان سازی حقوق 
اعضای هیئت علمی دانشــگاه با اعضای هیئت 
علمــی غیربالینــی دانشــگاه های علــوم پزشــکی 
درنظــر گرفتــه اســت. براســاس اظهــارات ایــن 
نماینــده مجلــس، اجــرای ایــن طــرح منجــر بــه 
افزایــش 6 تــا ۱۴ میلیون تومانی حقوق ماهیانه 
اعضای هیئت علمی دانشگاه های زیرمجموعه 

وزارت علوم شده است.
بــه گــزارش فــارس، دیــوان محاســبات این 
موضــوع را ۲3 مــرداد مــاه ۱۴۰۰ در نامــه ای بــا 
نحــوه  در  "تخلــف  دادســرایی  گــزارش  عنــوان 
اجــرای همســان ســازی حقــوق اعضــای هیــات 
علمی دانشــگاههای زیــر مجموعه وزارت علوم، 
تحقیقــات و فنــاوری موضــوع جــزء )۲( بنــد )و( 
تبصــره ۲  قانــون بودجــه ســال"۱۴۰۰  کــه در 
ســامانه ســنا در همــان تاریــخ ثبــت شــده و بــه 

دادسرا ارسال کرد.

شــهردار منطقــه 22 از بهره برداری 22 
پــروژه بــا هدف رفــاه حال شــهروندان در ۱6 
بهمــن مــاه با حضــور مدیران شــهری در این 

منطقه غربی تهران خبر داد.
بــه گــزارش خبرگزاری فــارس، وحیدرضا 
محمــدی شــهردار منطقــه ۲۲ گفت: همزمان 
با چهل و سومین سالگرد شکوهمند پیروزی 
انقــلاب اســلامی ۲۲ پــروژه شــهری در ایــن 
منطقــه روز شــنبه ۱6 بهمــن مــاه بــا حضــور 
بهــره  بــه  تهــران  مدیــران شــهری شــهرداری 
برداری خواهد رسید تا اقدام دیگری از تلاش 
خدمتگزاران ملت در شــهرداری تهران محقق 

شود.
محمــدی ادامــه داد: ۱۲ پــروژه در حــوزه 

فنــی و عمــران، ۹ پروژه در حوزه حمل و نقل 
و ترافیک و یک پروژه در حوزه خدمات شهری 
اســت، که با تلاش مدیریت شــهری در مدت 
زمــان کوتــاه مــورد بهــره بــرداری قــرار خواهد 

گرفت.
وی افــزود: بخشــی از ایــن پــروژه هــا در 
حــوزه عمــران مورد بهره برداری می رســد که 
ســالیان ســال مورد اجرا قرار نگرفته اســت و 
در مدت زمان کوتاه دو ماه توانســته ایم این 
پــروژه هــا را بــا هــدف رفــاه حــال شــهروندان 
بــه بهــره برداری برســانیم، یکــی از این پروژه 
هــا معابــر خیابان نســیم ۱6 در بلــوار کوهک 
است که دسترسی شهروندان از بلوار کوهک 
 بــه بزرگــراه آزادگان شــمال به جنــوب فراهم 

شده است.
شــهردار منطقــه۲۲ به پــروژه های مورد 
بهــره بــرداری دیگــر در ایــن منطقه اشــاره کر 
و گفــت: اصــلاح هندســی و بازگشــایی بلــوار 
در  زاده شــمالی  بلــوار هاشــم  در  پرســتش 
مســاحت ســه هزار و 5۰۰ متر مربع، فاز یک 
آبرسانی بوستان جنگلی لتمان کن و بوستان 
جنگلی خرگوش دره در مساحت 6 هزار و ۲78 
متــر طــول در حوزه معاونت خدمات شــهری، 
احداث پل عابر پیاده در بزرگراه شهید خرازی 
رو بــه روی بیمارســتان تریتــا به طول 7۰ متر 
و بــه وزن ۴۰ تــن آهــن آلات، احــداث مســیر 
دوچرخــه ســواری بلــوار باغ گیاه شناســی در 
مساحت دو کیلومتر و 5۰۰ متر طول و اصلاح 

هندسی ورودی بلوار پژوهشگاه صنعت نفت 
مورد اجرا خواهد رسید.

محمــدی خاطرنشــان کــرد: یکــی از مهم 
ترین خواسته اهالی این منطقه غربی تهران 
رســیدگی بــه حمــل و نقــل عمومی اســت که 
نوســازی نــاوگان خــط 3۲۴ اتوبوســرانی در 
مسیر مترو صادقیه به شهرک شهید باقری به 
عنوان یکی از پرمســافرترین خط اتوبوسرانی 

منطقه ۲۲ است.
شهردار منطقه ۲۲ به پروژه ورزشی مورد 
افتتاح در این ایام نیز اشاره کرد، گفت: زمین 
چمن مصنوعی در مســاحت 6۲ متر عرض و 
۹۲ متر طول با استانداردهای روز دنیا که به 
شــکل مشارکتی در همجواری مترو ورزشگاه 

آزادی با هدف بالا بردن ســرانه ورزشــی این 
منطقه مورد افتتاح قرار گرفته است.

وی بــه مرمــت و احداث ســکو و آبخوری 
اسکان اضطراری چیتگر پرداخت و گفت: در 
محــدوده خرگــوش دره ۴۰۰ مرمت و آبخوری 
های اسکان اضطراری و ۱۲ چشمه در بوستان 

جنگلی چیتگر به اجرا در آمده است.
کــرد:  خاطرنشــان  پایــان  در  محمــدی 
بــه  تــلاش اســت  شــهرداری منطقــه ۲۲ در 
ســرعت پروژه هایی که از گذشــته نیمه کاره 
رها شده است را به ثمر رساند، از جمله پروژه 
زیرگذر در شــهرک یاس بلوار کوهک و پروژه 
های توسعه محلی را در سال آینده به جدیت 

دنبال خواهد کرد.

حداقل سن اعتیاد به مواد مخدر در کشور ۱۴ 
ســال و ســن مصرف سیگار ۱2 سال است و آن هم 

براساس مناطق مختلف کشور متفاوت است.
مجیــد ابهــری، آســیب شــناس و رفتارشــناس 
اجتماعی در گفت وگو با خبرگزاری فارس، با اشاره به 
نادرست بودن برخی آمار اعلام شده درباره آسیب های 
اجتماعــی، گفــت: امروز آمار درســتی از آســیب های 
اجتماعی در جامعه وجود ندارد، مثلا درباره آمار خط 
فقر برخی ها می گویند ۴ میلیون تومان است و برخی 

دیگر اشاره ای به رقم ۱۱ میلیون تومان دارند!
وی افزود: بنده آسیب شناس اجتماعی هستم 
و خطــاب بــه کســانی که آمــار می دهنــد می گویم در 
موضوعاتــی کــه تخصــص نداریــد وارد نشــوید، مثــلا 
نهادی را دیدیم که چگونه اینفلوئنســرها را گرد هم 
آورد تا بخواهد تبلیغ ازدواج کند، آن اینفلوئنســرها 
که مجرد هستند چگونه می توانند مبُلغ ازدواج باشند!
این رفتارشــناس اجتماعــی با تأکید بر ضرورت 
کشــور،  در  اجتماعــی  آســیب های  بانــک  ایجــاد 
خاطرنشان کرد: امروز ضرورت ایجاد بانک آسیب های 

اجتماعی را اعلام می کنم و این موضوع را طی چندین 
مقالــه و مصاحبه در خبرگزاری هــا و روزنامه ها مورد 
تأکید قرار دادم اما متأسفانه کسی توجه نکرد. نبود 
بانک اطلاعات آسیب شناسی در کشور مشکلات را 
دوچندان می کند، یعنی هر کسی باب میل و براساس 
ســلیقه های شــخصی، آمــاری از تعداد خودکشــی و 

معتادان اعلام می کند و این درست نیست.

آماری از تعداد معتادان کشور نداریم
وی یــادآور شــد: ۲۲ ســازمان و نهــاد در زمینــه 
اعتیاد وظیفه دارند و با این وجود هنوز نتوانسته ایم 
آمار دقیق و روشنی از تعداد معتادان به تفکیک نوع 
زن و مرد و مصرف نوع مواد اعلام کنیم، این آشفتگی 
آمــار دربــاره مصــرف نواد مخدر، جامعه را به ســمت 
اضطــراب اجتماعــی هدایت می کند، یعنی هرکســی 
با میل شخصی خود می آید اعداد و ارقامی را اعلام 
می کند و نمی داند منبع آن اعداد و ارقام کجاست؟

وی با اشاره به افزایش میزان مصرف مواد مخدر 
در کشور، عنوان کرد: ما افزایش تعداد معتادان در 

جامعــه را براســاس حضور آن هــا در کمپ ها و دیگر 
مراکز می بینیم اما به درستی نمی توان آماری از میزان 

مصرف و تعداد معتادان کشور ارائه کرد.
وی به یکی از انواع مصارف مواد مخدر در کشور 
اشاره کرد و گفت: به نظر بنده میزان مصرف کنندگان 
تفریحی و تفننی و یا معتادان، بیش از آماری است که 
در جامعه در حال چرخیدن است. تا وقتی که تمامی 
سازمان های متولی نتوانند بانک اطلاعات آسیب های 
اجتماعی در کشــور را ایجاد کنند، این آمار خیالی و 

دور از منطق است.
وی بــه یکــی از فوایــد ایجــاد بانــک اطلاعــات 
آســیب های اجتماعــی اشــاره کرد و گفــت: این بانک 
اطلاعاتــی می توانــد خدمــات آمــاری را بــه محققــان، 
پژوهشگران و دست اندرکاران ارائه کند و نیاز است 

ایجاد شود.
ابهری از اختلاف بر ســر ســن اعتیاد در کشــور 
سخن می گوید و اذعان دارد: بین آسیب شناسان و 
جرم شناسان اختلاف نظر درباره حداقل سن اعتیاد 
وجود دارد، ما می گوییم حداقل سن اعتیاد ۱۴ سال 

اســت امــا برخــی دیگــر آن را ۱7 ســال می دانند. این 
در حالی اســت که حتی ما نوزدانی داریم که معتاد 
هستند. بنابراین حداقل سن اعتیاد به مواد مخدر در 
کشور ۱۴ سال و سن مصرف سیگار ۱۲ سال است و 
آن هم براساس مناطق مختلف کشور متفاوت است.
در برخی مناطق مرزی و جنوبی کشور، سن ابتلا به 

اعتیاد حتی به کمتر از ۱۴ سال نیز می رسد.
وی اضافــه کــرد: تــا زمانــی کــه مســاله ازدواج 
دائم ســاماندهی نشــود جامعه به طرف بی اخلاقی 
کشیده می شود. صیغه و ازدواج موقت یک مسأله 
شرعی است که باید زیر نظر کارشناسان مذهبی و 
دینــی صــورت بگیــرد چرا که ممکن اســت یک جوان 
توان ازدواج دائم را نداشته باشد، یا به خاطر صیغه 
علاقه ای ایجاد و به ازدواج دائم تبدیل شود. اما اینکه 
فضــای مجــازی وارد ایــن فضــا شــده ایــن کار بســیار 
خطرنــاک و ضــد اخلاقی اســت.باید دفاتری زیر نظر 
دولت، ســاماندهی شــوند و افراد علاقه مند در آنجا 
حضور یابند و ثبت شود وگرنه به نام ازدواج موقت، 
کارهای غیراخلاقی در برخی شهرها انجام می شود.

ضرورت ایجاد بانک اطاعاتی آسیب های اجتماعی در کشور
رییس مرکز بیماری های واگیر وزارت بهداشت، درمان 
و آموزش پزشکی گفت: 3۲ هزار مورد جدید مبتلا به 
کرونا در کشور شناسایی شده است و افراد نسبت به 
تزریق دز سوم واکسن برای پیشگیری از شیوع سویه 

جدید کرونا اقدام کنند.
روز  گویــا  ایرنــا، محمدمهــدی  خبرنــگار  گــزارش  بــه 
چهارشنبه در جلسه ستاد مدیریت مقابله با کرونا در 
محل فرمانداری شهرستان آستارا اظهار داشت:  سویه 
جدید ویروس کووید ۱۹ باعث مبتلای همه افراد ساکن 
در یک محیط بسته می شود، اما شدت بیماری و آمار 

مرگ  و میر آن بسیار  پایین است. 
رییس مرکز بیماری  های واگیر وزارت بهداشت، درمان 
و آموزش پزشــکی با بیان اینکه ســویه جدید ویروس 
کرونا در افراد دارای بیماری  های مزمن بسیار خطرناک 
اســت، بیــان کــرد: آن  دســته از افرادی که ســه نوبت 
واکسن کرونا را دریافت نکرده  اند در معرض ابتلا به 

این بیماری قرار دارند.  
عضو هیأت علمی ستاد ملی مبارزه با کرونا با اشاره 
به اینکه ســویه جدید ویروس کووید ۱۹ بیشــتر افراد 
کم ســن و ســال به ویژه کودکان و نوجوانان را تهدید 
می کنــد، گفــت:  تاکنون 3۲ هزار مورد جدید مبتلا به 

ویروس جدید در ســطح کشور شناسایی  شده و این 
رقم تا ۲ هفته دیگر افزایش پیدا می کند. 

وی افزود: سن دریافت واکسن کووید ۱۹ در نوجوانان 
کاهــش پیداکــرده اســت و افــراد ۹ تــا ۱8 ســال نیــز 
می توانند با مراجعه به پایگاه های مجاز نسبت به ایمن  

سازی خود اقدام کنند. 
گویا ادامه داد: پروتکل های بهداشتی توسط رانندگان 
خارجی در مرز آستارا رعایت نمی شود و بیشتر آنها 
ماسک نمی زنند و مسئولان باید در چارچوب قانون 

اقدامات لازم را در این راستا انجام دهند.
عنایــت رضایــی  پور سرپرســت فرمانداری شهرســتان 
آســتارا نیز اظهار کرد:  نهادها و ادارات دولتی موظف 
هستند نسبت به توجیه، اقناع  سازی و همراه  سازی 

خانواده  ها و جامعه هدف خود اقدام کنند. 
فریــد بصیــری  مقــدم مدیر شــبکه بهداشــت و درمان 
شهرستان آستارا نیز گفت: تاکنون ۱8 درصد از مردم 
ایــن شهرســتان دز ســوم واکســن کرونــا را دریافــت 

کرده اند که این آمار بسیار ناچیز است.
شهرستان آستارا با ۹۱ هزار نفر جمعیت در منتهی الیه 
غرب اســتان گیلان و همســایگی جمهوری آذربایجان 

واقع شده است.

شناسایی ۳۲ هزار نفر بیمار جدید کرونایی در کشور

تاکید سازمان برنامه بر اصاح افزایش غیرقانونی حقوق اساتید دانشگاه ها

بهره برداری از 22 پروژه شهری در منطقه 22 با هدف رفاه حال شهروندان

میز مشترک سینما و اقتصاد تشکیل می شود


